
رئیس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان در نشست خبری مطرح کرد  
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ذوب آهن- پیکان، امروز در فولادشهر 
گاندوها خودروسازان را گاندوها خودروسازان را 
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آفت عسلک به جان درختان زیتون شهر 
افتاده است؛ سازمان پارک ها رسیدگی کند

ورود فولاد مباركه به حوزه نوآوری و 
تكنولوژی های جدید؛ یك اولویت و ضرورت

روایت  سنگ اندازی

 رئیس شورای شهر اصفهان: رئیس جمهور  
اجازه ندهد پروژه های عظیم ملی دستخوش حب و 

بغض های محلی و منطقه ای شود

نجابت مردم اصفهان 
موجب بی توجهی به 

حقابه قانونی آنها 
شده است

مشکلات تولید 
 گره گشا 

می خواهد

میدان امام علی)ع( 
ضعیف ترین منطقه 

از نظر خدمات و 
ایمنی است

 طلافروشان چرا دست به اعتراض زده اند؛ مشکل شفافیت است 
یا مالیات؟!

بهانه هایی که تمام نمی شود!بهانه هایی که تمام نمی شود!
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
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8 صفحه

سال چهاردهم
قیمت: 5000 تومان
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 آغاز شانزدهمین جشنواره ملی 
»آه و آهو« در کاشان

به نام حضرت عیسی تر 
از مسیح...

چاپ دوم آگهی مناقصه پروژه اجرای ساختمان 
شورای اسلامی شهر  بویین میاندشت )مرحله دوم(

نوبت دوم

شهرداری بویین میاندشت در نظر دارد به استناد ردیف پروژه های عمرانی بودجه سال 1403 شهرداری در 
راستای مصوبه شماره 199 مورخ 1401/08/23 شورای اسلامی شهر  ، پروژه اجرای ساختمان شورای اسلامی 

شهر  بویین میاندشت را از محل اعتبارات شهرداری از طریق آگهی مناقصه طبق شرایط ذیل اقدام نماید:  

محل تامین اعتبارمبلغ مناقصهمحل اجراعنوان مناقصهردیف

اجرای ساختمان شورای اسلامی 1
شهرداری52/000/000/000 ریالسایت اداری شهرداریشهر  بویین میاندشت

1-شرکت کنندگان باید رعایت قانون منع مداخله ی کارکنان دولت را بنمایند . 
2-پیشنهاد دهندگان باید جهت اخذ نقشه و مشخصات فنی پروژه به دفتر فنی شهرداری ، و همچنین به 
آدرس setadiran.ir  سامانه تدارکات الکترونیکی دولت مراجعه و نسبت به دریافت اسناد شرکت در 

مناقصه اقدام نمایند. 
 3-پیشــنهاد دهندگان باید معــادل  5%  از اعتبار پــروژه به میــزان 2/600/000/000 ریــال را به عنوان 
سپرده ی شرکت در مناقصه به حساب ســپرده ی شهرداری بویین میاندشت به شــماره سیبا بانک ملی 

0107318328000 واریز و یا ضمانتنامه بانکی ارائه نمایند . 
4-متقاضیان لازم است از توان مالی کافی برخوردار باشند . 

5-متقاضیان می بایست تاروز دوشنبه  مورخ 1403/03/07  نسبت به ارائه : 
پاکت الف : ارائه فیش واریزی سپرده و یا ضمانتنامه بانکی بابت تضمین شرکت در مناقصه

پاکت ب : ارائه مدارک لازم جهت شرکت در مناقصه اعم از صلاحیت پیمانکاری - اساس نامه – آخرین آگهی 
تغییرات شرکت -  رزومه کاری - گواهی صلاحیت ایمنی 

پاکت ج : ارائه قیمت پیشــنهادی در ســامانه مذکور اقدام و به صورت فیزیکی تحویل دبیرخانه حراست 
شهرداری نمایند.

6-به پیشنهادات ارائه شده ی قلم خورده ، مبهم ، تکمیل نبودن موارد خواسته شده در پاکت های  الف و 
ب   و خارج از سامانه ی تدارکات الکترونیکی دولت ترتیب اثر داده نخواهد شد . 

7-کلیه ی کسورات قانونی طبق مقررات بر عهده ی پیمانکار خواهد بود . 
8-شهرداری ، به استناد ماده 5 آئین نامه های مالی شهرداری ها در رد یا قبول یک یا کلیه ی پیشنهادات 

مختار است . 
9-سپرده ی نفرات اول تا سوم ، تا انجام تشریفات قانونی مناقصه و عقد قرارداد مسترد نخواهد شد و هرگاه 
هر یک از برندگان حاضر به عقد قرارداد در موعد مقرر نشوند ، سپرده ی آنان به نفع شهرداری ضبط خواهد 

شد . 
10-کلیه ی پیشنهادات رسیده در روز  سه شنبه مورخ  1403/03/08راس ساعت 13:00 در محل دفتر شهردار 

باز و قرائت خواهد شد . 
11-کلیه مراحل مناقصه از طریق سامانه ستاد انجام می گردد .

احمد عبداللهی- شهردار  بویین میاندشت
م الف: 1711519

آگهی تجدید فراخوان عمومی
نوبت اول

سید محمد اطیابی- شهردار نطنز
م الف: 1۷1۵942

شهرداری نطنز به استناد صورتجلسه هیات عالی سرمایه گذاری به شماره 11252- 1402/10/18 و در راستای استفاده از توانمندی های سرمایه گذاران 
بخش خصوصی در نظر دارد نسبت به شناسایی و جذب سرمایه گذار حقیقی یا حقوقی واجد شــرایط جهت مشارکت در اجرای پروژه سرمایه گذاری 
احداث کافه رستوران واقع در کوه شاگرد خلیفه شهر نطنز به شرح ذیل و بر اساس ضوابط و مقررات شهرسازی از طریق فراخوان عمومی اقدام نماید.

موضوع 
پروژه

محل اجرای 
زیربنامساحت زمینپروژه

حدود حجم 
سرمایه گذاری 

ثابت
آورده 

طول مدت ساخت نوع مشارکتشهرداری
/ بهره برداری 

احداث کافه 
39/420 248 متر مربع200  متر مربعکوه شاگرد خلیفهرستوران

میلیون ریال
زمین / پروانه  

و مجوز

BOT )ساخت، 
بهره برداری، 

انتقال(
10 سال 

تضمین شرکت در فراخوان شامل: سپرده شــرکت در فراخوان معادل 1/971/000/000 ریال می باشــد به یکی از صورت های مشروحه ذیل همراه با 
اسناد فراخوان به شهرداری تسلیم شود. ضمانتنامه بانکی در وجه شهرداری نطنز شامل : 1- ضمانت نامه و ضمانت های صادره از سوی موسسات 
اعتباری غیربانکی که دارای مجوز فعالیت از ســوی بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران هســتند 2- یا فیش بانکی واریزی به حساب سیبا شماره 
0107157166009 بنام شهرداری نطنز نزد بانک ملی شعبه نطنز )به پیشنهاداتی که فاقد سپرده، سپرده کمتر، چک یا نظایر آنها می باشد ترتیب اثر داده 
نخواهد شد( سایر اطلاعات، جزئیات و شرایط مربوط به معامله در اسناد فراخوان مندرج شده است. در صورتیکه برندگان اول و دوم و سوم به ترتیب 
حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب به نفع شهرداری نطنز ضبط خواهد شد. شهرداری در رد و قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است. 

آخرین مهلت تکمیل و تحویل پیشنهادات تا ساعت 19 روز پنج شنبه 1403/03/10 و در سامانه ستاد به آدرس https://setadiran.ir می باشد. 
تلفن تماس: 54222119- 031
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 در صورت تأمین مالی

 سد »سرداب« فریدونشهر، تابستان امسال 
بهره برداری می شود

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان از تکمیل سد »سرداب« فریدونشهر در تابستان 
امسال در صورت تأمین اعتبار مالی این پروژه خبر داد.

به گزارش »ایرنا«، مهران زینلیان در حاشــیه جلسه کنترل پروژه اســتان اصفهان در گفت و گو با 
خبرنگاران افزود: اعتبار مورد نیاز برای اجرای این پروژه از طریق طرح مُولدسازی و همچنین منابع 
وزارتخانه های مرتبط تأمین می شود.وی در باره پروژه سد »بُلطاق« شهرستان بویین میاندشت که 
در سال های گذشته تصویب شده اما به اجرا نرسیده است، گفت: مقرر شد در این زمینه پیگیری ها 
از وزارت نیرو انجام شود و اجرای سد به عنوان بند با هدف تأمین منابع آب پایدار شهرستان مورد 

استفاده قرار بگیرد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان افزود: پروژه جهاد آبرسانی به روستاهای استان 
در سه شهرستان نایین، سمیرم و فریدونشــهر در مجموع حدود ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

زینلیان ادامه داد: شــتاب اجرای این پروژه در نایین مطلوب است اما در شهرستان های سمیرم و 
فریدونشهر انتظار داریم اجرای پروژه با شتاب بیشتری پیش برود.وی افزود: تأمین منابع مالی 
این پروژه از ظرفیت های درون استان در طرح مولدسازی و بخش دیگر از پروژه های ملی تأمین 

می شود.
 سد»سرداب« فریدونشهر با گنجایش ۴۲ میلیون مترمکعب از نوع سنگریزه ای با هسته رُسی به 
ارتفاع ۵۴ متر و طول تاج ۸۲۰ متر در روستایی با همین نام در غرب استان اصفهان قرار دارد. عملیات 
اجرایی این سد از مهر ۱۳۹۱ آغاز شد و اکنون افزون بر ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد اما آبگیری و 
بهره برداری از سد به عنوان یکی از پروژه های حیاتی؛ معطل تأمین اعتبار برای تملک اراضی ساکنان 
بومی مستقر در مسیر احداث آن است.شهرستان بویین میاندشت نیز با وجود اینکه در حوضه آبخیز 
رودخانه های مهم کشور شامل قُمرود و زاینده رود قرار دارد اما با تنش های آبی گسترده مواجه است 

به گونه ای که به ۲۵ روستای این منطقه به طور سیار آبرسانی می شود.
به گفته مسئولان این شهرستان، تعیین چهار میلیون و ۷۰۰ هزار مترمکعب به عنوان حقابه این سد 
منطبق بر نیاز شهرستان بویین میاندشت اســت و اجرای کامل سد »بلطاق« برای رفع تنش های 
آبی این منطقه ضروریســت.از مهمترین برنامه های وزارت نیرو در دولت ســیزدهم، آبرســانی 
به روستاهای فاقد آب آشــامیدنی یا دچار تنش آبی اســت که برای انجام این طرح، استفاده از 
ظرفیت های بسیج سازندگی و گروه های جهادی در دســتور کار قرار گرفته است تا با تلاش آبفا و 
مجموعه قرارگاه امام حسن مجتبی)ع(، تحول مثبتی در آبرسانی به روستاها در کشور ایجاد شود.

 بهره برداری از ساختمان فرمانداری تا یک ماه آینده در 
بویین میاندشت

ساختمان جدید فرمانداری بویین میاندشت تا یک ماه آینده به بهره برداری می رسد.
در جریان بازدید مدیر کل نوسازی مدارس استان اصفهان از برخی طرح های درحال اجرای بویین 
میاندشت، فرماندار این شهرستان گفت:ســاختمان جدیدفرمانداری با ۹۰ درصد پیشرفت تا یک 

ماه آینده به بهره برداری می رسد.
رضاعلی معصومی افزود: ساختمان دبیرستان علامه طباطبایی شهر افوس هم ۷۰ درصد پیشرفت 
دارد و تا قبل از شروع ســال تحصیلی جدید افتتاح خواهد شد.وی بااشــاره به اینکه کانون شهید 
مطهری تبدیل به سینما می شود اضافه کرد:برای ساخت کانون پرورش فکری کودکان ونوجوانان 
شهرستان هم شهرداری وشورای اسلامی بویین میاندشت ۱۰۰۰متر زمین به صورت رایگان واگذار 

کرده ویک خیّر ساخت آن را به عهده گرفته است.

آغاز شانزدهمین جشنواره ملی »آه و آهو« در کاشان

به نام حضرت عیسی تر از مسیح...

شانزدهمین جشنواره ملی »آه و آهو« در کاشان با حضور مسئولان آستان 
قدس رضوی و جمعی از خادمان آغاز به کار کرد.به گزارش »تســنیم«، 
شانزدهمین جشــنواره ملی فرهنگی هنری »آه و آهو« به عنوان یکی از 
ویژه برنامه های جشنواره بین المللی امام رضا)ع( و بزرگ ترین رویداد 
رضوی کشور با آیین افتتاحیه و حضور مدیرکل اداره نذورات آستان قدس 
رضوی در دبیرستان ماندگار امام خمینی)ره( کاشان آغاز به کار کرد. مدیر 
اجرایی شانزدهمین جشنواره ملی فرهنگی هنری »آه و آهو« با تأکید بر 
حضور خدام حرم رضوی در دو زمان برگزاری آیین افتتاحیه و اختتامیه 
این جشنواره ملی، اظهار کرد: برگزاری این جشنواره به عنوان یکی از بزرگ 
ترین رویدادهای رضوی کشور حاصل ۱۰ هزار نفر ساعت تلاش، پشتکار 
و اخلاص ولایی جوانان و نوجوانان مؤسسه خادمین  حضرت رضا)ع( در 
کاشان و کمیته های مختلف جشنواره از جمله اندیشه ورزی، پژوهش، 
پشــتیبانی، فضای مجازی، انتظامات، تبلیغات و رســانه، تأسیسات، 
اجرایی، طراحی غرفه ها، تشریفات و معاونت  زیر سایه خورشید است.

روح ا... توکلی با اشــاره به برگزاری ۲۰۰ برنامه و آیتم فرهنگی هنری در 
شانزدهمین جشنواره ملی فرهنگی هنری »آه و آهو« و غرفه های ویژه 
کودکان و نوجوانان به مدت ۱۱ شــب، افزود: غرفه هــای ویژه کودکان و 
نوجوانان در شب های  برگزاری این جشنواره میزبان بیش از هزار کودک 

و نوجوان با اجرای ویژه برنامه های تربیتی و آموزشی است.وی با استناد 
به این ســخن امام رضا)ع( که مردم با دیدن زیبایی های سخنان اهل 
بیت)ع( به آنها گرایــش دارند، تصریح کرد: برگزاری این جشــنواره در 
بستر رضوی جشــنواره امر به معروف ها با تابش انوار خاصه امام رئوف 
اســت.توکلی با تقدیر از تمامی مردم دارالمؤمنین کاشــان و مسئولان 
دستگاه های اجرایی شهرستان کاشــان، گفت: عملیاتی کردن فرهنگ 
خدمت خارج از صحن و سرای آســتان قدس رضوی با تبیین فرهنگ 
علوی، سیره رضوی، ایجاد نشاط اجتماعی و شور و شعور معنوی از جمله 

اهداف برگزاری شانزدهمین جشنواره ملی »آه و آهو« در کاشان است.
رئیس اداره تبلیغات اسلامی شهرستان کاشان نیز با تبریک دهه کرامت 
ایام میلاد حضرت فاطمه معصومه)س( و امام رضا)ع( محل جشنواره با 
حال و هوای رضوی را شعبه ای از صحن وسرای حرم دانست و اظهار کرد: 
هر جا که بیان ذکر امام رئوف و تبیین فرهنگ رضوی انجام شود گوشه ای 
از حرم با زیارت از راه دور برای محبان حضرت است.حجت الاسلام مهدی 
بصیرتی ضمن عرض خیر مقدم به مدیر کل اداره نذورات آستان قدس 
رضوی و حضور خدام حرم رضوی در آیین افتتاحیه شانزدهمین جشنواره 
ملی آه و آهو کاشان، افزود: قدمت و ســابقه ولایت مداری دارالمؤمنین 
کاشان به سال ۱۱۳ هجری قمری می رســد که مردم این خطه با ارسال 

هیئتی به مدینه از امام محمد باقر)ع( درخواســت ســفیر ولایت برای 
هدایت مردم کردند که آن حضرت فرزند خود حضرت سلطانعلی)ع( را 
به عنوان حاکم اسلامی به کاشان گسیل داشتند.وی با تأکید بر خطاب 
رهبر معظم انقلاب اســلامی به کاشان با عبارت »شــهر مکرّم« تصریح 
کرد: این کرامت ریشــه در ولایت مداری علوی مردم کریم این منطقه و 
پایمردی آنها در انقلاب اسلامی و دفاع مقدس با تقدیم یک هزار و ۸۲۵ 
شهید و تبیین شعائر ناب اسلامی به ویژه فرهنگ رضوی دارد.رئیس اداره 
تبلیغات اسلامی شهرستان کاشان گفت: کاشان حتی در ساخت چایخانه 
رضوی به عنوان یکی از ۸۸۸ چایخانه امام رضا)ع( در کشور نیز پیشتاز 
و یکی ثمرات ولایی بودن این منطقه به ویژه با حضور حضرت سلطانعلی 
بن امام محمد باقر)ع( از ســال ۱۱۳ هجری قمری با دعوت مردم آن 
بوده اســت.بصیرتی با تقدیر از  تلاش شــبانه روزی و خالصانه جوانان 
مؤسسه خادمین حضرت رضا)ع( در کاشــان با وجود تمام مشکلات و 
سختی های کار برای برگزاری جشنواره ملی فرهنگی هنری »آه و آهو« و 
برنامه های حضور کاروان زیر سایه خورشید در کاشان، تأکید کرد: جوانان 
این تشــکل رضوی در شهرستان کاشان از ســال ها قبل که حتی شبکه 
خادمیاری شکل نگرفته بود مفهوم فرهنگ خدمت را در گستره کشور و 

کاشان متبلور کردند.

 به بیش از ۵۳۰ متقاضی طرح نهضت ملی مسکن 
تیران و کرون زمین اختصاص یافته است.

رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان تیران و کرون 
گفت: در مجموع برای سه شهر تیران، رضوانشهر و 
عســگران، بیش از 6۷۰۰نفر به منظور بهره مندی از 
طرح نهضت ملی مســکن اقدام به ثبت نام کردند.

سعید کاشفی ادامه داد: از این تعداد متقاضی بیش 
از ۳۱۰۰ متقاضی حائز شرایط فعال شناخته شدند.

وی ۵۳۰ نفر از متقاضیان را حائز شرایط اختصاص 
زمین دانست وگفت: هم اکنون زمین برای ساخت 

بیش از ۲6۰۰ واحد مسکونی تأمین شده است.
کاشفی در خصوص اراضی الحاق شده به محدوده 

شهری این شهرســتان به منظور اجرای طرح های 
حمایتی مسکن افزود: در شــهر تیران در مجموع 
۵۴ هکتار و رضوانشهر ۱6 هکتار به محدوده شهری 
الحاق شده و همچنین برای شهر عسگران نیز 6.۵ 

هکتار در دستور کار کارگروه قرار گرفته است.
رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان تیران و کرون 
با بیان اینکــه اقدامات مؤثری در راســتای تأمین 
مسکن اقشــار مختلف این شهرســتان در دستور 
کار قرار گرفته اســت، گفت: از جمله این اقدامات 
در حوزه مســکن می تــوان به تأمیــن زمین برای 
اجرای طرح نهضت ملی مســکن، قانون حمایت 
از خانــواده و جوانی جمعیت، تأمیــن زمین برای 

متقاضیان دارای ۴ فرزند زیر ۲۰ ســال، مســکن 
 محرومــان و خانواده هــای دارای ۲ عضو معلول 

اشاره کرد.
شهرســتان تیران و کــرون در ۵۰ کیلومتری مرکز 
اســتان اصفهــان واقع شــده و با ۳ شــهر تیران، 
رضوانشهر و عســگران و حدود 6۰ روســتا، دارای 
۷۱ هزار نفر )بر اســاس سرشــماری سال ۱۳۹۵( 

جمعیت است.

 اختصاص زمین به 530 متقاضی طرح ملی مسکن 
در تیران و کرون

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان از اکران فیلم های کوتاه با موضوع ایثار و شهادت در استقبال از کنگره ملی شهدای کاشان خبر داد.
محمد علی فرجی اظهار کرد: با رویکرد معرفی حماسه دفاع مقدس اکران فیلم های کوتاه با موضوع ایثار و شهادت در استقبال از کنگره ملی شهدای کاشان انجام 
می شود.وی افزود: اکران فیلم های کوتاه با موضوع ایثار و شهادت در استقبال از کنگره ملی شهدای کاشان با حضور و هنرنمایی هنرمندان منطقه اکران می شود.

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان با بیان اینکه این رویداد به عنوان پیوست فرهنگی و هنری هفته فیلم و عکس ایثار و شهادت کاشان 
رقم می خورد، گفت: شهروندان کاشانی با حضور در مساجد و محلات به تماشای فیلم های کوتاهی که ایثار و شهادت را روایت می کنند و توسط سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری برنامه ریزی شده است، می نشینند. وی تلاش در جهت نهادینه کردن فرهنگ ایثار و شهادت و معرفی حماسه دفاع مقدس را از 
جمله اهداف برگزاری این رویداد بر شمرد و افزود: طبق برنامه ریزی انجام شده فیلم های نوشابه مشکی، راه شب، توپ و فیلم خیابان با همکاری انجمن سینمای 

جوانان ایران دفتر کاشان و با هماهنگی فرهنگ سراهای مهر، المهدی و فرهنگ سرای خانواده از طریق سینما سیار اکران می شود.

 رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان اعلام کرد

اکران فیلم های کوتاه با موضوع ایثار  و شهادت در استقبال از کنگره ملی شهدای کاشان
خبر روز

عکس خبر

خاکسپاری مادر 
شهیدان صالحی 
در قطعه صالحین 
روستای قلعه ناظر 

تیران و کرون
پیکر مادر شهیدان »غلامعلی 
و قربانعلــی صالحی« پس 
از تشــییع در  قطعه صالحین 
در روســتای قلعه ناظر تیران 

و کرون به خاک سپرده شد.

جزئیات پلمب اداره مخابرات زواره
رئیس اداره مخابرات شهرستان اردســتان گفت: با حکم قضایی روز چهارشنبه هفته گذشته اداره 
مخابرات زواره پلمب شده اســت.حمیدرضا ترکیان در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: ظاهراً ملک 
اداره مخابرات شهر زواره شخصی بوده، اما از حدود سال ۱۳۵۰ اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان 
با ادعای اینکه این مکان موقوفه است آن را به صورت اجاره به مخابرات تحویل می دهد.وی با بیان 
اینکه از ۳ سال گذشته با ادعای شــخص حقیقی که مالکیت این مکان را دارد از اداره مخابرات و 
اداره اوقاف شکایت می شــود، افزود: نهایتاً با شــکایت های متعدد، دادگاه تشخیص می دهد که 
مالکیت این مکان حقیقی بوده است و رأی به قلع و قمع این مکان می دهد.رئیس اداره مخابرات 
شهرستان اردستان گفت: نامه نگاری های زیادی در خصوص امکان عدم قلع و قمع و تخلیه مکان 
به دلیل زیرســاخت های مخابرات وجود ندارد، ولی موافقتی صورت نگرفت و فرجام خواهی اداره 
اوقاف نتیجه نداده است و نهایتاً اداره مخابرات زواره با حکم قضایی روز چهارشنبه ۱۹ اردیبهشت ماه 
پلمب شد. ترکیان با بیان اینکه اداره مخابرات زواره ۷ نیرو دارد و حدود ۸۰۰۰ مشترک از آن خدمات 
دریافت می کنند، تصریح کرد: با توجه به اینکه اداره مخابرات زواره یک اداره مســتقل است، اگر 
خرابی در شــبکه مخابرات به وجود بیایید اداره مخابرات اردستان نمی تواند خدماتی به مشترکان 
بخش زواره بدهد.وی با اشــاره به اینکه انتظار این بود که برای تداوم خدمات دهی اداره مخابرات 
زواره به مشــترکان و حتی دیگر ادارات بخش، نســبت به پلمب این مکان درایت بیشتری انجام 
می شد، خاطرنشان کرد: امکان جابه جایی مکان اداره مخابرات زواره در کوتاه مدت به دلیل حجم 
عظیم زیرساخت های مخابراتی به هیچ عنوان وجود ندارد و فعلًا نمی توانیم هیچ گونه خدماتی به 

۸۰۰۰ مشترک بدهیم.

رئیس بنیاد مسکن اردستان:

1۶۹0 واحد مسکونی در  اردستان در حال ساخت است
رئیس بنیاد مسکن شهرستان اردستان گفت: امسال ۱6۹۰ واحد مسکونی در قالب طرح های نهضت 

ملی، کریمان، مسکن نیازمندان و... در حال ساخت، تکمیل و بهره برداری است.
محمدعلی نریمانــی در گفت وگو با »ایســنا«، اظهار کرد: با حمایت های مســئولان شهرســتان 
اردستان ۱۲۰ هکتار اراضی ملی در ۱۷روستای شهرستان الحاق شده است و اکنون منتظر مصوبه 
شورای برنامه ریزی استان هستیم تا برای مراحل بعدی آماده سازی شود.وی افزود: با مجموعه 
برنامه ریزی های انجام شده حدود ۱۹۰۰ قطعه زمین مسکونی در شهرستان اردستان در قالب نهضت 
ملی ساخته می شود. همچنین ۱۱۰۰ قطعه زمین مسکونی در نقاط مختلف روستایی شهرستان به 
افراد واجد شرایط تحویل داده می شود.رئیس بنیاد مسکن شهرستان اردستان با بیان اینکه در ۱۱ 
ماه گذشته با مجموعه پیگیری های صورت گرفته ۱۵۰ هکتار زمین دولتی در شهرستان الحاق شده 
است گفت: در حال حاضر ۷۴۷ واحد مسکونی در شهر و روستاهای شهرستان در قالب های مختلف 
در حال احداث است. علاوه بر آن ۱۰۸ قطعه زمین مسکونی در شهر مهاباد و ۵۵ قطعه زمین در زواره 
و به طور کلی ۹۹۰ واحد مسکونی در سطح شهرســتان در حال تهیه نقشه و صدور پروانه ساخت و 
ساخت است.نریمانی با اشاره به تکمیل پروژه مسکن ساز اقدام ملی در شهر اردستان، گفت: این 
طرح در قالب ۲۴ واحد و ۴۸ واحد ساخته می شــود. پروژه ۲۴ واحدی این بخش در حال اتمام 
نازک کاری است و تلاش خواهیم کرد تا پایان خردادماه امســال به صورت نمادین به بهره برداری 
برسد.وی با بیان اینکه حدود ۱۰۱۵ واحد مسکونی در قالب نهضت ملی در شهرهای اردستان، زواره و 
مهاباد ساخته می شود، تصریح کرد: به طور کلی در شهرستان اردستان امسال ۱6۹۰ واحد مسکونی 
در قالب طرح های نهضت ملی، کریمان، مسکن نیازمندان و... در حال ساخت، تکمیل و بهره برداری 
است.رئیس بنیاد مسکن شهرستان اردستان خاطرنشان کرد: آن موضوعی که بسیار مورد تأکید و 
حساسیت مسئولان شهرستان قرار دارد شفافیت مالی پروژه های مسکن و همچنین پاسخگویی به 

متقاضیان است تا افرادی که ثبت نام کردند بدانند پولی که می دهند کجا هزینه می شود.

اخبار

 مدیر اداره آموزش و پرورش تیران و 
کرون خبر داد

آمادگی مدارس تیران برای 
آموزش فرهنگ شهروندی

مدیر اداره آموزش و پرورش تیران و کرون با 
اشاره به تعاملات مدیریت شهری و آموزش 
و پرورش، اظهار کرد: تحصیل بیش از ۴۰۰۰ 
دانش آموز در تیــران فرصــت خوبی برای 
آموزش فرهنگ شهروندی برای این قشر و 
خانواده ها است.حسین صائبی در نشست 
مشــترک با سرپرست شــهرداری و رئیس 
شورای اســلامی شــهر تیران افزود: بستر 
برای ارائه آموزش در مدارس و ایجاد مدرسه 
شهروندی فراهم بوده و شــهرداری تیران با 
اعزام کارشناســان و آموزش دانش آموزان 
و خانواده ها به توسعه شهری کمک می کند.

وی با بیان اینکه توجه شهروندان به پرداخت 
عوارض نوسازی در مدیریت شهر لازم است، 
تصریح کرد: آموزش و پرورش برای نهادینه 
ســازی این فرهنگ و کمک بــه ایجاد هم 
افزایی مردمی آمادگی دارد.صائبی با اشاره 
به پوشش ۹۹ درصدی غربالگری فشارخون 
در تیران و کرون گفت: تحقق این امر در تعامل 
مدارس با شبکه بهداشت و درمان رقم خورد 
که در مدارس دانش آموزان و خانواده ها در 
جلســات آموزش خانواده بــه این مفاهیم 

توجه کرده و آموزش های لازم را فراگرفتند. 
سرپرست شهرداری تیران نیز در این نشست 
با اشــاره به تعاملات این نهاد بــا آموزش و 
پرورش طی ادوار گذشــته تاکنــون، گفت: 
تعاملات بر اساس قانون و مبتنی بر مصوبات 
شورای آموزش و پرورش بوده که به افزایش 
توان علمی و مهارتی شــهروندان منجر شده 

است.
محسن دلکرمی افزود: تسهیل شرایط اخذ 
پروانه ساختمانی برای مدارس خیرساز شهر 
به رونق پروژه های مدرسه سازی منجر شده 
و انگیزه نیز برای خیرین دوچندان می شود.

وی فرهنگ ســازی و آموزش شهروندان را 
مهم خوانــد و اذعان کرد: آمــوزش فرهنگ 
شــهروندی روند خدمت رســانی را تسریع 

می کند.

از صحن  عملیاتی کردن فرهنگ خدمت خارج 
با تبیین فرهنگ  و سرای آستان قدس رضوی 
علوی، سیره رضوی، ایجاد نشاط اجتماعی و شور و 
شعور معنوی از جمله اهداف برگزاری شانزدهمین 

جشنواره ملی »آه و آهو« در کاشان است

با مسئولان

استان



سخنگوی ستاد مقابله با قاچاق کالا و ارز  خبرداد

فروش کارتن یخچال کره ای با قیمت های میلیونی
سخنگوی ســتاد مقابله با قاچاق کالا و ارز با بیان اینکه مشاهدات میدانی نشان می دهد حدود ۱۰ 
درصد بازار پوشاک به کالای قاچاق اختصاص دارد، گفت: بخشی از لوازم خانگی کره ای موجود در 
بازار، تقلبی هستند و فروش کارتن خالی یخچال و فریزرهای کره ای حتی تا چند میلیون تومان در 

فروشگاه های اینترنتی هم ادعای تقلبی بودن کالاها را تأیید می کند.
به گزارش »ایســنا«، با توجه به اینکه محاســبه دقیق آمــار کالای قاچاق ممکن نیســت و صرفاً 
برآوردهایی در این زمینه وجود دارد، عموماً در برخی حوزه ها بر ســر آمار قاچاق اختلاف نظر وجود 
دارد که در این میان این اختلاف بر سر میزان کالای قاچاق در بازار پوشاک بیشتر است؛ به طوری که 
تولیدکنندگان سهم کالای قاچاق از بازار پوشاک را ۳۰ درصد عنوان می کنند، اما رقمی که از سوی ستاد 
مقابله با قاچاق کالا و ارز اعلام می شود، به مراتب کمتر است.از سوی دیگر دست اندرکاران حوزه های 
مختلف از جمله پوشاک و دخانیات، فروش بخشی از کالاهای قاچاق را به دست فروشان نسبت 
می دهند و این در حالی است که ستاد معتقد است، دست فروشان بیشتر فروشنده کالای تقلبی 
هستند.در این رابطه حمیدرضا دهقانی نیا در گفت وگو با »ایسنا«، با اشاره به ادعاهای مطرح شده 
در رابطه با فروش کالاهای قاچاق از سوی دســت فروش ها، تصریح کرد: اطلاعاتی مبنی بر اینکه 
دست فروش ها به صورت سازمان یافته کالای قاچاق عرضه کنند وجود ندارد و ما این موضوع را قبول 
نداریم. بیش از ۹۵ درصد دســت فروش ها، با جعل برند، کالای تقلبی عرضه می کنند و فروشنده 
کالای قاچاق نیستند. البته با فروش پوشاک دســت دوم از سوی دست فروش ها به دلیل اینکه 
با سلامت مردم ارتباط مســتقیم دارد باید برخورد شود.وی با بیان اینکه شاخص تشخیص کالای 
قاچاق، شناسه کالا اســت، گفت: برخی تولیدکنندگان پوشاک هنوز شناسه کالا را روی محصولات 
خود درج نکرده اند. مشاهدات میدانی نشان می دهد حدود ۱۰ درصد بازار پوشاک به کالای قاچاق 
اختصاص دارد، چراکه کالای تقلبی هم در این بازار زیاد است و بخش زیادی از کالاهایی که به عنوان 
قاچاق شناخته می شود، در اصل تقلبی است.این مقام مسئول با بیان اینکه در حوزه لوازم خانگی 
هم این موضوع صدق می کند و بخشــی از کالاهای کره ای، در اصل تقلبی هستند، تصریح کرد: در 
حال حاضر کارتن خالی یخچال و فریزرهای کره ای حتی تا چند میلیون تومان هم در فروشگاه های 

اینترنتی فروخته می شود که ادعای تقلبی بودن کالاها را تأیید می کند.
 

فرماندار اصفهان:

 همکاری جهادکشاورزی مقدمه هوشمندسازی میادین
تره بار  است

فرماندار اصفهان گفت: جهاد کشاورزی با همکاری صنف نسبت به بررسی شناسه گذاری محصولات 
کشــاورزی اقدام نمایند، چراکه مقدمه ای برای هوشمندســازی نیز هســت.به گزارش »مهر«، 
محمدعلی احمدی در جلسه هوشمندسازی میادین میوه و تره بار با بیان اینکه هوشمندسازی طبق 
قواعد منطقی انجام می شود و نباید نظارت محور باشد، اظهار کرد: نقش مشخصی برای هر یک از 
مشاغل در میادین میوه و تره بار تعریف شده که باید در فرایند هوشمندسازی لحاظ شوند.فرماندار 
اصفهان افزود: هوشمندســازی باید مرحله به مرحله، غرفه به غرفه و با رفع نواقص و اشــکالات 
انجام شود و در این زمینه از تجربیات دیگران استفاده شود. احمدی عنوان کرد: جهاد کشاورزی با 
همکاری صنف نسبت به بررسی شناسه گذاری محصولات کشاورزی اقدام نمایند، چراکه مقدمه ای 
برای هوشمندسازی نیز هســت.وی در ادامه افزود: تدابیر لازم برای هماهنگی دستگاه های ذی 
ربط برای تأمین زیرساخت های فیزیکی و محتوایی برای انجام هوشمندسازی میادین میوه و تره 
بار اتخاذ شود.فرماندار اصفهان تصریح کرد: با هماهنگی سازمان میادین میوه و تره بار و اتحادیه، 
فرایند هوشمندسازی با یک غرفه و تعداد کمی محصول آغاز شود و در این راستا، مشوق هایی نیز 

پیش بینی شود.

رئیس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان در نشست خبری مطرح کرد

صادرات ۵۷ میلیون دلاری دانش بنیان های اصفهان

سال گذشته ۵۷ میلیون دلار کالا از شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
به خارج از کشور صادر شده است.رئیس شــهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان در نشست خبری با موضوع هجدهمین جشنواره فن آفرینی 
»شــیخ بهایی« گفت: در ایــن مدت همچنین فــروش محصولات و 
خدمات فناورانه و دانش بنیان شــهرک علمــی و تحقیقاتی اصفهان 
در داخل کشور ۲۰۰ هزار میلیارد و گردش مالی این مجموعه ۳۵۰ هزار 
میلیارد ریال بوده است.قاســم مصلحی همچنین با اشاره به برگزاری 
جشــنواره ملی فن آفرینی شــیخ بهایی در۲۶ و۲۷ اردیبهشت در این 
شهرک افزود: کمک به توسعه صادرات از مهمترین اهداف ما در برگزاری 
جشنواره فن آفرینی شیخ بهایی است.وی گفت: رونق کسب و کار های 

فناورانه و دانش بنیان، زمینه سازی برای اثرگذاری اقتصاد دانش بنیان 
در توسعه پایدار و پیشرفت کشور، جهت دهی به فعالیت های فن آفرینانه 
 در راستای حل چالش های اساسی کشــور، تقویت مذاکرات دوجانبه 
)B ۲ B( و ســرمایه گذاری های کلان و واقعی، شناســایی و معرفی 
واحد های فناور و فن آفرینان موفق به ســرمایه گذاران از جمله اهداف 
برگزاری ایــن رویداد علمــی به شــمار می رود.مُصلحــی ادامه داد: 
گســترش ارتباط مراکز علمی و پژوهشــی، ایده پــردازان و طراحان، 
مخترعان و مبتکران با بخش های مختلف اقتصادی، ترویج، توســعه 
و تشــویق فرهنگ خلاقیت، نوآوری، فن آفرینــی و کارآفرینی مبتنی 
بر فناوری، افزایش امید در فن آفرینــان و تقویت خودباوری و اعتماد 

به نفس و شناســایی واحد های فناور آماده ورود بــه بازار های ملی و 
بین المللی از دیگر اهداف و جــذب ســرمایه گذاران و بازرگانان برای 
افزایش ســهم محصولات دانش بنیــان در اقتصــاد از دیگر اهداف 
این جشــنواره اســت.وی گفت: بخش مســابقه ای این جشنواره در 
۲ بخش طراحان کســب و کار و فن آفرینی و تجاری ســازی فناوری 
برگزار می شــود.رئیس شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان افزود: در 
بخش طراحان کسب و کار، مخاطبانی از جشنواره که دارای طرح های 
فناورانه امکان ســنجی شــده و حداقل محصول یا خدمت قابل ارائه 
باشــند، پذیرش می شــوند.مصلحی گفت: هــدف از برگزاری بخش 
فن آفرینی و تجاری سازی فناوری، توســعه شرکت های دانش بنیان 
و صنعت ســاز خواهد بود و بر اســاس آن شــرکت هایی می توانند در 
این بخش شرکت کنند که حائز سه شــرط نوآوری و فناوری در تولید 
محصول، تولید محصول و تجاری ســازی و برخــورداری از حداقل ۵۱ 
درصد ســهام شــرکت ها متعلق به بخش خصوصی را دارا باشند.وی 
همچنین به بخش فرصت های ســرمایه گذاری در این دوره اشاره کرد 
و گفت: این بخــش به عنوان یک برنامه پویــا و دائمی، مذاکرات بین 
دو بازیگر مهم این عرصه یعنی ســرمایه گذاران فعال و طراحان کسب 
و کار و فن آفرینان علاقه مند به جذب ســرمایه و توســعه بــازار را تا به 
دست آمدن نتیجه دنبال می کند.رئیس شــهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان بــا بیان اینکه جشــنواره بخش های جانبی نیــز دارد، افزود: 
نشست های تخصصی نمایشگاه از اصلی ترین برنامه های این بخش 
خواهد بود.مصلحی گفت: زمینه های پیشــنهادی شامل فناوری های 
نوظهور و آینده نگر، فناوری های صنعت ساز، رفع نیاز صنعت در دوران 
تحریم، صنایع نفت و گاز و پتروشــیمی، محیط زیست، آلودگی هوا، 
آب و انرژی، مدیریت منابع آبی، نیاز های صنعت دارویی و مهندســی 
پزشــکی، فناوری های نرم، هویت ساز و خلاق، زیســت فناوری، نانو، 
 کشــاورزی، صنایع غذایی و هوش مصنوعی را نیــز در دوره پیش رو 

خواهیم داشت.

طلافروشان هر بار موضوع مالیات مطرح می شود دست 
به اعتراض می زنند آنها شــفافیت را قبــول ندارند یا با 

پرداخت مالیات مشکل دارند؟
به گزارش »مهر«، بر اســاس تبصره ۴ ماده ۱۸ قانون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز، ثبت معاملات انواع طلا اعم از آب شده، شمش، مسکوکات 
و مصنوعات در سامانه جامع تجارت الزامی اســت و تخلف از ضوابط 
مذکور، موجب محکومیت به ضبــط کالا و پرداخت جریمه برابر ارزش 
کالا خواهد شد؛ در همین راســتا نیز مقرر شــد از دی ماه سال ۱۴۰۲ 
طلافروشان ملزم به ثبت اطلاعات در ســامانه های مذکور شوند اما از 
همان زمان شاهد اعتراضات بسیاری از ســوی صنف طلافروشان در 
شهرهای مختلف کشــور بودیم؛ بر همین مبنا هم بود که سیاست گذار 
تصمیم گرفت به مدت ســه ماه اجرای قانون را مسکوت گذاشته و به 

ابهامات طلافروشان پاسخ دهد.

بهانه های بی شمار
از عمده مباحث مطرح شده از سوی طلافروشان که به تهییج خریداران 
نیز دامن زده بود، مسئله ثبت کد ملی خریداران در زمان خرید طلا و اخذ 
مالیات بود؛ در همان زمان مهدی امیدوار، سخنگوی اتاق اصناف ایران 
تأکید کرد که »به دلیل چند نرخی بودنِ نــرخ مالیات بر ارزش افزوده 
کالای فروخته شده )یعنی اصل طلا معاف و سود و اجرت مشمول ۹ 
درصد مالیات بر ارزش افزوده( از این پس فروشــندگان طلا و جواهر 
باید در هنگام فروش صورت حســاب نوع ۲ صادر کنند. در فاکتور نوع 
۲ نیازی به ثبت مشــخصات و کد ملی خریدار نیست بلکه در این نوع 
صورتحساب اطلاعات فروشنده و مشخصات کالا همراه با نرخ مالیات 
بر ارزش افزوده به تفکیک اجرت و کارمزد ثبت می شــود و بابت اصل 
طلا نیز هیچ گونه مالیات بر ارزش افزوده دریافت نمی شــود.«پس از 
این اظهارات طلافروشــان مســائل امنیتی را مطرح کردند؛ آنها تأکید 
داشتند که به دلیل احتمال بروز مشکلاتی از جمله هک و درز اطلاعات 

نمی توانند نسبت به ثبت اطلاعات در سامانه های جامع تجارت و امور 
مؤدیان اقدام کنند؛ در پاسخ به این ابهام نیز مجدد علیرضا شاه میرزایی، 
معاون تجارت و خدمات وزارت صمت اعلام کرد که »اطلاعاتی که وارد 
سامانه مؤدیان می شود رمزنگاری شــده و مشکلی برای طلافروشان 
ایجاد نمی کند«. باز هم طلافروشــان موضوع دیگری را مطرح کردند؛ 
آنها تأکید داشتند که قرار است از خریداران طلا مالیات ۲۵ درصدی اخذ 
شود؛ سازمان امور مالیاتی مجدد در واکنش به این شایعه اعلام کرد که 
»اخذ مالیات ۲۵ درصدی از طلا شایعه ای است که برخی برای فرار از 
پیوستن به این سامانه ها ساخته اند و هیچ مالیات جدیدی در حوزه طلا 
وضع نشده است«.در ادامه زمانی که اعلام شد برای اجرای قانون مذکور 
۳ ماه به طلافروشــان مهلت داده می شود، بازار آرام شد و طلافروشان 
نسبت به بازگشایی واحدهای خود اقدام کردند.با ورود به سال ۱۴۰۳ 
این قانون از طریق ســتاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز برای اجرا به وزارت 
صمت ابلاغ شد. با ابلاغ قانون و اعلام اینکه مهلت ۳ ماهه طلافروشان 
تمام شده، باز هم شاهد هرج و مرج در بازارهای طلا و تعطیلی واحدهای 
طلافروشی بودیم. این بار فعالان صنف و صنعت طلا عنوان کردند که با 
بارگذاری اطلاعات در دو سامانه مشکل دارند؛ در پاسخ به این اعتراض 
هم سازمان امور مالیاتی اعلام کرد »فعالان حوزه طلا و و جواهر به ثبت 
همزمان صورت حساب الکترونیکی در ۲ سامانه مؤدیان و جامع تجارت 

الزامی ندارند و ثبت در یکی از این سامانه ها کافی است.«
در این بین اگرچه اتحادیه طلا تأکید دارد که طلافروشان شفاف بوده و 
نسبت به پرداخت مالیات مشکلی ندارند و فقط با درج اطلاعات مربوط 
به ســرمایه خود به چالش خورده اند اما با توجه به توضیحاتی که طی 
۳ ماه گذشته سیاست گذاران ارائه کرده اند، مشکل اصلی طلافروشان 
بحث مالیات بر عایدی سرمایه اســت. در حقیقت این طور که به نظر 
می رسد طلافروشان از این موضوع که با ثبت اطلاعات مجبور به پرداخت 
مالیات واقعی شوند، واهمه دارند.حتی در پاسخ به این ابهام نیز وزارت 
صمت با ابلاغ بخشــنامه ای صراحتاً اعلام کرد که »نــه تنها مالیات بر 

عایدی ســرمایه مشــمول واحدهای صنف طلا نمی شــود، بلکه ثبت 
موجودی اولیه در سامانه جامع تجارت مربوط به دارایی های شخصی 

یا سرمایه ای که در جریان تولید و فروش قرار نگرفته، نخواهد شد«.

شفافیت یا مالیات؛ مشکل کدام است؟
با این حال، باز هم شــاهد اعتراضات جســته گریخته فعالان صنف و 
صنعت طلا به شــفاف کردن امور مربوط به مالیات ستانی از این حوزه 
هستیم؛ البته اتحادیه طلا اعلام کرد از شنبه ۲۲ اردیبهشت ماه واحدهای 
طلافروشی بازگشایی می شود ولی این امر رخ نداد نکته مهم این است 
که طلافروشان دقیقاً از چه موضوعی واهمه دارند که هر بار بهانه جدیدی 

در مقابل شفافیت و جلوگیری از بروز هر گونه تخلف می آورند؟
این در حالی است که عمده خریداران طلا همواره نسبت به نحوه واریز 
وجه برای خرید طلا گلایه دارند چراکه معمولًا این گونه است که خریدار 
برای واریز وجه یا باید مبلغ را به دو یا سه حساب معرفی شده از سوی 
طلافروش واریز کند یا کارت به کارت کند. این مسئله موضوع پنهانی هم 
نیست و در صورتی که ســری به بازار طلا بزنید با این شیوه فروش طلا 
مواجه خواهید شد؛ بنابراین، به نظر می رسد برخی از طلافروشان در برابر 

شفافیت مقاومت می کنند.

 طلافروشان چرا دست به اعتراض زده اند؛ مشکل شفافیت است یا مالیات؟!

بهانه هایی که تمام نمی شود!
استاندار  اصفهان:

مشکلات تولید، گره گشا می خواهد

استاندار اصفهان گفت: موانعی که در اســتان گلوی تولید را می فشــارد باید شناسایی و در سطح 
استانی و ملی برای رفع آنها چاره ای اندیشیده شود.

استاندار اصفهان با اشاره به اینکه پیگیری های لازم در راستای موانع تحقق شعار سال توسط معاون 
اول رئیس جمهور در حال انجام است گفت: باید گزارشی از موانع حرکت و رشد تولید در استان تهیه 

و به معاون اول رئیس جمهور ارائه شود.
به گزارش »ایرنا«، سید رضا مرتضوی روز شنبه در دویست و چهل و سومین جلسه شورای برنامه 
ریزی و توسعه استان اصفهان در سالن اجتماعات استانداری افزود: اینگونه موانع از جمله تسهیلات 
و زیر ساخت ها در استان ها، فشار زیادی بر تولید وارد می کند که در جلسه اخیر معاون اول رئیس 
جمهور با استانداران سراسر کشور مباحثی به صورت کلی در این زمینه مطرح شد اما مطالبی خاصی 

در یک چارچوب مستند و قطعی ارائه نشد.
اســتاندار اصفهان اظهار کرد: در صورتی که این موانع و مشــکلات به صورت دقیق و مکتوب ارائه و 
راهکارهایی برای آنها تعریف شود راحت تر می توانیم مسئولان کشور را قانع کنیم و با نقش آفرینی 

در این زمینه تغییر جهتی مثبت در حوزه تصمیم های کلی کشور به وجود آوریم.
مرتضوی گفت: نتایجی که از قِبَل تحقق شعار سال در حوزه اقتصاد و اشتغال جامعه به دست می 

آید می تواند روند امیدآفرینی را در حوزه تولید استان ایجاد کند.
وی با اشاره به ارائه گزارشی در رابطه با مسدودسازی و توقف ارائه تسهیلات توسط بانک های استان 
اصفهان به رئیس کل بانک مرکزی، تصریح کرد: مسئولان بانک مرکزی به طور قاطع اعلام کردند که 

در صورتی که بانکی در استان اصفهان همراهی و هماهنگی لازم را ندارد باید به تهران معرفی شود.
اســتاندار اصفهان ادامه داد: باید در این زمینه مکاتبه صریحی با بانک مرکزی داشــته باشــیم و 

رونوشت آن را به معاون اول رئیس جمهور و وزارت کشور که پیگیر این موضوع بودند، ارائه کنیم.
وی با اشاره به ابلاغ مصوبه هیئت وزیران افزود: هیئت وزیران در زمینه تحقق شعار سال و جهش 
تولید با مشارکت مردم کار مبسوطی را انجام داده که امروز صبح به استان اصفهان ابلاغ شده و همه 
استان ها هم باید برش استانی را مطابق این مصوبه دولت در بخش های مختلف تعریف و به دولت 
ارائه کنند.استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: این برش به عنوان سند رصد و ارزیابی در زمینه حرکت 

استان محسوب می شود که باید در راستای جهش تولید در سال جاری انجام شود.
وی اضافه کرد: حوزه اقتصادی اســتان اقداماتی را با همکاری دســتگاه های مختلف از حدود دو 
ماه گذشته شروع کرده و باید جلســه های تکمیلی در این زمینه برگزار شود تا به جمع بندی نهایی 
دست پیدا کنیم.مرتضوی بیان کرد: با توجه به تأکید دولت در این زمینه همه دستگاه ها باید یکی از 
معاونان توانمند خود را موظف کنند که در این هفته به صورت ویژه روی این موضوع کار کند و تعامل 
لازم را با کمیته ای که در این راستا تشکیل شده داشته باشند تا با نگاه جامع و متقن به جمع بندی 

نهایی برسیم و گزارش آن را به دولت ارائه دهیم.

اخبار

با مسئولان

وزیر تعــاون،کار و رفــاه اجتماعی با بیــان اینکه دســتمزد کارگران 
تعیین تکلیف شــده و اعتراضات به دستمزد کارگری مرجع رسیدگی 
دارد،گفت: درباره مصوبه دستمزد تغییر جدیدی نداریم و تصمیمات 

لازم در خصوص حقوق و دستمزد برای سال آینده اتخاذ خواهد شد.
به گزارش »ایســنا«، در هفته های اخیر گمانه زنی هایی درباره تغییر 
مصوبه دستمزد ۱۴۰۳ مطرح شــد و رسانه ها از احتمال تغییر مصوبه 
و افزایش مبلغ کمک هزینه مسکن خبر دادند. این پیش فرض ها به 
دنبال این ماجرا مطرح شــد که برخی نمایندگان کارگری اعلام کرده 
بودند به جلســه ای به ریاســت معاونت روابــط کار وزارت کار دعوت 
شده اند. نمایندگان کارگران در شورای عالی کار از احتمال افزایش حق 
مسکن و افزایش سایر سطوح مزدی ســخن می گفتند.در نشست 
نهایی تعیین دستمزد ۱۴۰۳ در تاریخ ۲۹ اســفندماه تمام آیتم های 

مزد به جز کمک هزینه مســکن افزایش داشــت. مبلغ حق مسکن 
همچنان ۹۰۰ هزار تومان باقی ماند و بر همین اساس رسانه ها از تلاش 
گروه کارگری برای افزایش مبلغ آن و تغییر در مصوبه دســتمزد خبر 
دادند.بسیاری از کارشناسان درباره امکان بازنگری مصوبه دستمزد 
معتقد بودند اصلاح و بازنگری مصوبه فی نفسه منع قانونی ندارد ولی 
مصوبه ای که بخشنامه و ابلاغ شــده بدون برگزاری جلسه رسمی به 
راحتی قابل تغییر یا اصلاح نیست.به زعم آنها کارگران به دلیل آن میزان 
رقمی که برای دستمزد تعیین شده کمتر از هزینه ها و شرایطی است 
که بتوانند نیازهای زندگی خانوار را تأمین کنند همچنان این مطالبه را 
دارند که در خصوص دستمزد ۱۴۰۳ بازنگری صورت گیرد و حتی در این 
راستا مطالبه خود را با نمایندگان مجلس در میان گذاشتند، در حالی 
که به نظر می رســید وزارت کار و کارفرمایان تصویب دستمزد ۱۴۰۳ را 

پایان یافته تلقی کرده و تمایلی به تغییر آن ندارند. تا اینکه علی حسین 
رعیتی فرد، معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام کرد 
که پیشنهادی برای افزایش حق مسکن کارگران به شورای عالی کار 
ارائه نشده و این پیشنهاد ابتدا باید در شورای عالی کار مطرح و پس از 

تصویب به هیئت دولت رفته و در آنجا تصمیم گیری شود.
روز چهارشنبه و در حاشیه جلسه هیئت دولت، سید صولت مرتضوی، 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی درباره پرســش خبرنگاران مبنی بر 
احتمال تغییر مصوبه دســتمزد اعلام کرد: حداقل حقوق و دستمزد 
کارگران در شورای عالی کار به تصویب رسیده است و در این رابطه تغییر 

جدیدی نداریم و تصمیمات لازم برای سال آینده اتخاذ خواهد شد.
اخیراً وزیر کار در یــک گفت وگوی رادیویی درباره اعتراضات نســبت 
به دستمزد تعیین شــده کارگران اظهار کرد: دستمزد کارگران تعیین 
تکلیف شده است. هر کسی حق اعتراض دارد اما این اعتراض مرجع 
رسیدگی دارد و مرجع مذکور رسیدگی می کند. چنانچه اعتراض وارد 

بود به وزارت کار ابلاغ می شود و ما روی چشم می گذاریم.

 وزیر کار اعلام کرد

اعتراض به دستمزد مرجع رسیدگی دارد

تکمیل کمربندی جنوب غرب اصفهان و پل زیرگذر آبنیل با ۶۲ درصد 
پیشرفت نیازمند بیش از ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار است.رئیس اداره راه 
و شهرسازی شهرستان فلاورجان گفت: طرح تکمیل کمربندی جنوب 
غرب اصفهان و پل زیرگذر آبنیل بــه علت برقراری ارتباط بین اصفهان 
و اســتان های غربی و جنوب کشــور و کاهش ترافیک در محور های 

مواصلاتــی از جمله طرح های با اهمیت است.حســین شــفیع زاده 
افزود: برای این طرح به طول ۵ کیلومتر تاکنون ۱۱۰ میلیارد ریال هزینه 
شــده اســت.وی گفت: طرح تکمیل کمربندی جنوب غرب اصفهان 
و پل زیرگــذر آبنیل تاکنون حــدود ۵۰ هزار متر مکعــب خاکبرداری، 
۲۷۰ هزار متر مکعب خاکریزی، ۵۰۰۰ مترمکعب بتن ریزی و ۴۰۰ تن 

میلگرد داشته است.وی افزود: به علت واقع شدن این طرح در اراضی 
کشاورزی و باغ های شهرســتان فلاورجان، یکی از مشکلات تکمیل 
احداث آن، موضوع آزادسازی مسیر بوده که تاکنون بخشی از آن اجرا و 
نیاز به ۶۰ هزار مترمربع آزادسازی جدید است.شفیع زاده با بیان اینکه 
برای پایان طرح تکمیل کمربندی جنوب غــرب اصفهان و پل زیرگذر 
آبنیل، ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز است، افزود: در تلاش هستیم بخش 

راه سازی آن تا چند ماه آینده، آماده بهره برداری شود.
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»گردشگریغذایی«،سفریبەسرزمینطعمها

فرصت نابی که هدر می رود
آیا تا بە حال برای شما پیش آمدە کە بە قصد خوردن غذاهای بومی یک شهر یا 
یک منطقە یا بهتر بگویم بە قصد شکم گردی بە دل جادە بزنید و راهی سفر شوید؟

اگر تا بــە حال این موضوع را نمی دانســتید یــا برای اولین بــارە چنین چیزی 
می شنوید، جالب اســت بدانید کە یک نوع گردشگری هم بە نام گردشگری غذا 

داریم، حالا این گردشگری غذا چیست؟
 نوعی از گردشگری وجود دارد کە توریست ها نە بە قصد دیدن دریا، رودخانە، کوە، 
جاذبەهای طبیعی، تاریخی و فرهنگی بە دل جادە نمی زنند، بلکە سفر آنها بە قصد 
شِکَم است، بە عبارتی این دســتە افراد تنها برای چشیدن غذاهای بومی بە یک 

شهر یا کشور یا منطقەای سفر می کنند.
گردشگری غذایی یکی از انواع گردشگری است کە در واقع گردشگر با نیت لذت 
بردن از غذا بە ســراغ رســتوران ها، کافە ها یا بازارهای محلی می رود تا غذاهای 
جدید و متفاوت کشور یا شهری کە بە آن سفر کرده را تجربە کند، در واقع در حال 

شکم گردی است.
امروزە شکم گردی و تورهای گردشگری غذا بخش عظیمی از تورهای مسافرتی 
را بە خود اختصاص داده تا آنجا کە عده ای فقط بە قصد خوردن و تست غذاهای 

محلی بە سفر می روند. 
بە معنای دیگر گردشــگری غذا بە معنی شــناخت و معرفی خوراکی های ملل 
مختلف است، هر کشور و یا شهری غذاها، نوشــیدنی ها و دسرهای مخصوص 
بە خود را دارد کە در سفر، توجە گردشــگران را بە خود جلب می کند و تجربە این 
تفاوت های غذایی می تواند بە اندازه سایر جاذبە های تاریخی و فرهنگی و طبیعی 
جذاب باشد.  اگر از جاذبەهای بی نظیر طبیعی و تاریخی و فرهنگی کردستان با 
آن مردمان خونگرم و مهمان نواز بگذریم، چشیدن طعم غذاها، آش ها و نان های 
محلی و بومی استان کردستان خود جاذبە ویژەای است کە گردشگران زیادی را 
بە خود جذب کردە است.از جملە خوراکی های محلی و معروف استان کردستان 
می توان بە آش »بڕێشین«، یەکاوە، خورشت گیلاخە، خورشت ڕێواس، شەلەم، 
دۆینە، پرپۆڵە، قەیماخ، هاڵاو، کفتە و شۆروا، قاورمە، خورشت قەیسی،  دانەکوڵانە، 
دۆخوا، با انواع نان های خوشمزەای همچون کەلانە، برساق، شلکێنە، نان تابەای 
و... اشاره کرد کە جا دارد برای چشــیدن طعم های بی نظیر آنها حتماً سفری بە 

استان کردستان داشتە باشید.
شاید بهتر است کە بدانید، تفاوت غذاهای بومی استان کردستان با سایر غذاهای 
بومی دیگر استان ها در این است کە غذاهای محلی استان کردستان کاملًا با مواد 
ارگانیک و ســالم و بدون هیچگونە مادە غذایی مضری طبخ می شــود کە علاوە 
بر جنبە خوراکی بودن آن دارای خاصیت درمانی است و برای درمان بسیاری از 

بیماری ها بەکار می رود.
رئیس گروە تبلیغات و بازاریابی گردشگری کردستان گفت: در حال حاضر در کشور 
فدراسیونی تحت عنوان گردشگری خوراک ایران و در وزارتخانە میز گردشگری 

خوراک را داریم.
آوات مکاری در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: متأسفانە برخلاف سایر استان های 
کشور، موضوع گردشــگری خوراک در استان کردســتان بە صورت رسمی کمتر 
تعریف شدە است و افرادی کە غذاهای محلی می پزند هنوز بە این باور نرسیدەاند 
کە چە خوراکی های ارزشمندی در استان خود دارند. وی عنوان کرد: سال ۱۳۹۲ 
برای اینکە رسماً بە موضوع گردشــگری خوراک ورود پیدا کنیم اولین جشنوارە 
گردشگری خوراک در هتل شادی برگزار شد و حدود ۳۰ نفر شرکت کنندە در این 

جشنوارە انتخاب شدند.
مکاری در ادامە سخنان خود تصریح کرد: در اولین جشنوارەای کە در سال ۱۳۹۲ 
در هتل شادی برگزار شد در مجموع ۲۰۰ نفر شرکت کننده داشت کە اکثر این افراد 
اطلاع دقیق و یا هیچگونە آشنایی با غذاهای محلی کردستان نداشت و ما بە ناچار 
مجبور شدیم در جشنوارە ای یک دورە آموزشی برگزار کنیم و بە شرکت کنندگان 

آموزش دهیم کە گردشگری بومی غذایی چگونە گردشگری است. 
وی ادامە داد: در نهایت بــە این نتیجە رســیدیم کە قبــل از پرداختن بە بحث 
گردشگری غذایی باید در ابتدا افراد محلی را آموزش دهیم کە بە این تشخیص 
برســند کە میان وعدە، پیش غذا، دســر و خود غذا کاملًا از هم متفاوت و مجزا 
هســتند و نمی توان پیش  غذا را بە عنوان غذا نام برد، برای نمونە کلانە کە یکی از 
خوراکی های محبوب کردستان اســت برخلاف تصور غذا نیست بلکە یک میان 
وعدە است.مکاری، مجموع پیش غذاها، دســرها، نوشیدنی ها و غذاها و میان 
وعدەها را خوراک نامید و بیان کرد: همچنین ســعی کردیم کە در منوی غذاهای 

محلی دو نوع نوشیدنی تحت عنوان گرم نوش و سردنوش اضافە کنیم.
رئیس گروە تبلیغات و بازاریابی گردشگری کردستان اظهار کرد: بە دنبال جشنوارە 
۱۳۹۲ کە می توان آن را بیس و پایە گردشگری خوراکی در استان کردستان نامید 
چندین جشنوارە دیگر در استان برگزار شد، اما متأسفانە آن اهدافی را کە بە دنبال 
آن بودیم محقق نشد، زیرا شرکت کنندگان آشــنایی مطلوبی نسبت بە غذاها و 
خوراکی های محلی خود نداشتند و کار بە جایی رسید کە ما داورها و سرآشپزهای 
زبدە غذاهای بومی محلی را شناســایی کرده و نســبت بە صدور مجوز آموزش 

غذاهای بومی در استان اقدام کردیم.
 مکاری افزود: سال گذشتە در هفدهمین نمایشــگاە بین المللی تهران کە بزرگ 
ترین رویداد گردشگری است، سی دی های آموزشــی را تدارک دیدیم بە اسم 
»ژەمەن« کە در این سی دی ها ۲۰ نوع غذای محلی بومی استان کردستان معرفی 

شدە بود کە در نمایشگاە از آن رونمایی شد و اقدام بزرگی در این راستا بود.
وی بیان کرد: همچنین چندین دوره آموزشــی نیــز در اقامتگاەهای بومگردی 
استان برگزار شد. و طی پژوهش هایی کە در ادارە کل میراث فرهنگی و گردشگری 
استان کردستان صورت گرفتە یکی از بحث های تعریف شدە در این پژوهش ها 
در خصوص street food است و شــهرداری بە عنوان عامل اصلی توسعە این 

موضوع معرفی شدە است. رئیس گروە تبلیغات و بازاریابی گردشگری کردستان 
افزود: سال گذشــتە شــهرداری ســنندج با همکاری ادارە کل میراث فرهنگی 
استان کردستان دو الی سە جشنوارە برگزار کرد کە یکی از آنها در محوطە عمارت 
خسروآباد شهر سنندج برگزار شد.وی در ادامە سخنان خود عنوان کرد: همچنین 
طی سە ماە گذشتە کتابی در حوزە گردشگری خوراک تحت عنوان »بررسی مردم 
شناسی غذاهای بومی استان کردستان« تدوین شده و بە چاپ رسیدە است کە 

از آن رونمایی خواهد شد.
مکاری در خصوص اســتقبال گردشــگران از غذاهای محلی افزود: میزان رونق 
و استقبال از گردشــگری غذایی و خوراکی های محلی بە مدیران بومگردی ها و 
هتل داران استان بستگی دارد و در چند ســال اخیر دو نوع غذای محلی از جملە 
یکاوە و خورشت قیسی بە منوی غذایی هتل شادی اضافە شد کە هفتەای دوبار 

طبخ می شد.
این مقام مسئول با اشارە بە اینکە دو قسمت اصلی سفر شامل اقامت و پذیرایی 
است، گفت: در همین راستا اقامتگاەهای سنتی بومی نیز دست بە چنین کاری 

زدند و غذاهای بومی را بە منوی غذایی خود اضافە کردند.
مکاری تصریح کرد: بخش عمدەای از آشــنا کردن گردشگران با غذاهای محلی 
استان کردستان بە عهدە تور لیدرها است، از آنجایی کە این افراد آشنایی کاملی 
نسبت بە غذاها و اقامتگاەها دارند بهتر می دانند برای چشیدن غذاهای محلی، 

مسافران و گردشگران را در کجا اقامت دهند.
وی در خصوص تورهای گردشــگری غذایی گفت: در حال حاضر تور گردشگری 
کە مختص بە گردشگری خوراک باشــد را در استان کردســتان نداشتەایم اما 
این موضوع در دســتور کار ما تعریف شــدە، اما تعداد بخش های خصوصی و 
رستوران هایی کە آمادگی این کار را داشتە باشند، بسیار کم هستند اما بالعکس 
در شهر رشت کە شهر گردشگری خلاق غذا است و همچنین در استان کرمانشاە 
یک الی دو سالی است کە این بحث رونق گرفتە، این در حالی است کە ٨۰ درصد 
غذاهایی کە در کرمانشــاە نام بردە شــدە تحت عنوان غذاهای بومی محلی در 

کردستان نیز موجود است.

مکاری بیان کرد: یکی از مشــکلاتی کە ما در حوزە گردشگری خوراکی در استان 
کردســتان با آن روبەرو هستیم این اســت کە مردمان این دیار غذاهای محلی 
خود را بە طور کامل نمی شناسند و با تقســیم بندی غذایی آنگونە کە شاید و باید 

آشنا نیستند.
وی در ادامە بە دو موضوع غذای شهری و روستایی اشارە کرد و گفت: ما در بحث 
غذاهای شهری سرآشپزهای زبدە و بسیار عالی در سطح استان داریم کە برای 
این موضوع پا پیش نمی گذارند، اما برگزاری جشنوارەها توانستە تا حدودی این 

افراد را بە خود جذب کند.
مکاری اضافە کرد: ما باید برای صدور مجوز خانە رستوران در سطح استان اقدام 
کنیم و اجازە دهیم خانە ها بە خانە رســتوران تبدیل شود و خانوادەها بە صورت 
خانوادگی در بحث تهیە غذای محلی فعالیت داشــتە باشند، همانند کاری کە در 
شهر رشت صورت گرفتە است، اما متأسفانە در استان کردستان هنوز بسترهای 

لازم برای این کار موجود نیست.
رئیس گروە تبلیغات و بازاریابی گردشگری کردســتان بیان کرد: در حال حاضر 
قریب بە ۳۰ نوع نان در استان کردستان شناسایی شدە، اما تاکنون هیچ ادارە و 

بخش خصوصی بە این موضوع ورود نکردە است.
مکاری عنوان کرد: در راستای گسترش و توسعە گردشگری خوراک بە تنهایی کاری 
از دست ادارەکل میراث فرهنگی ساختە نیســت بلکە باید سایر نهادها همچون 

شهرداری، جهاد کشاورزی و ادارە غلە و نان بە این حوزە ورود پیدا کنند.
وی تأکید کرد: گردشــگری خــوراک اگر توســعە پیدا کند بدون شــک یکی از 
تأثیرگذارترین عامل جذب گردشگر بە استان کردستان خواهد بود، اما تا بە امروز 
مردم هنوز بە این باور نرســیدەاند کە گردشگری خوراک منبع درآمد خوبی برای 
آنهاست.مکاری در پایان سخنان خود با اشارە بە اینکە کردستان پتانسیل اجرای 
گردشگری غذایی را دارد، یادآور شد: گردشگری خوراکی یا گردشگری غذایی در 
استان کردستان طی یک دو دهە اخیر توسعە پیدا کردە است و اقدامات تقریباً 
خوبی صورت گرفتە و شاخەهای بسیاری از آن جدا شدە و می توانیم در این بحث 

پیشرفت بیشتری داشتە باشیم.

مدیر پایگاه میراث جهانی پاسارگاد از آغاز مرمت آرامگاه کوروش خبر داد. در 
این پروژه پس از آسیب شناسی، قرار است پاکسازی، استحکام بخشی و مرمت 

جداره بیرونی آرامگاه انجام شود.
بە گزارش »ایسنا«، محمد حسینی گورجی، کارشناس مرمت در پایگاه میراث 
جهانی پاسارگاد در جریان بازدید خبرنگاران از این محوطە کە سال ۱۳۸۳ در 
فهرست میراث جهانی یونسکو ثبت شــده است، گفت: طرح جدید پاکسازی 
و استحکام بخشی آرامگاه کوروش سال گذشتە پذیرش شد و از هفتە گذشتە 
آسیب شناسی پلکان ها آغاز شده است و از دو سە هفتە آینده مرمت آن شروع 

می شود. شیوه مرمت آن نیز مانند سنگ نگاره انسان  بالدار در پاسارگاد خواهد 
بود کە در این روش، سنگ ها بە صورت جزئی پاکسازی و تزریق و ملات گذاری 
می شوند. مدیر پایگاه میراث جهانی پاسارگاد نیز درباره ضرورت مرمت آرامگاه 
کوروش گفت: براساس آسیب شناسی صورت گرفتە جداره بیرونی آرامگاه بە 
دلیل شرایط اقلیمی، فعالیت زیستی گلسنگ ها و گیاهان، از دست دادن مواد، 
شرایط جوی از جملە یخ زدگی، رطوبت و بارندگی، حفره های حاصل از فعالیت 
سیانو باکترها کە موجب زیست گلســنگ ها می شوند، همچنین تغییر رنگ و 
رسوب روی سنگ ها متحمل آسیب  شده است.بە گفتە محمد نصیری، زدودن 

خاک و گل و لای موجود در شکاف ها، حذف گلسنگ ها بە صورت فیزیکی و در 
صورت نیاز شیمیایی، استحکام بخشی و چسباندن قطعات ریزسنگ های  در 
خطر افتاده با چسب های اکریلیک )پایە آبی( و پر کردن فضاهایی کە امکان 
نفوذ رطوبت دارند با مواد پایە آهکی، از جملە کارهایی هستند کە در فاز نخست 
انجام خواهد شد.وی گفت: نقشــە ها بە منظور مشخص کردن فراوانی و ارائە 
راهکار و مواد مورد نیاز برای هر یک از آســیب ها تهیە شده است و تا دو هفتە 
آینده جمع بندی نهایی برای ورود بە فاز اجرا و آغاز پاکسازی و استحکام بخشی 
انجام می شود.مدیر پایگاه میراث جهانی پاسارگاد با این پیش بینی کە تکمیل 
این پروژه بە دو سال زمان و ۱۰ میلیارد تومان بودجە نیاز دارد، افزود: فاز نخست 
روی نقاط حساس آرامگاه کە خطر فرسایش دارند انجام می شود و سە تا چهار 

ماه طول می کشــد. همچنین با توجە بە اینکە مواد پایە آهکی و چسب های 
اکریلیک برای فاز نخست موجود است و بە واردات نیازی نیست، حدود ۵۰۰ 

میلیون تومان برای این فاز برآورد شده است.
آرامگاه کوروش در سال های ۱۳۲۸ تا ۱۳۳۵ از ســوی »علی سامی« مرمت 
شد، کە بە گفتە حسینی گورجی، کارشــناس مرمت در محوطە میراث جهانی 
پاسارگاد، در آن دوره، تمام بخش ها، از جملە بلوک های سنگی پلکان، سقف و 
جای بست های دم چلچلە ای، کە دزیده شده بودند، با سیمان پُر شد. سیمان ها 
تا پیش از جشــن های ۲۵۰۰ ســالە باقی می ماند، پس از آن، گروه مرمتگر 
ایتالیایی »ایزمئو« وارد عمل می شود و سیمان های دوره آقای سامی را از پلکان 

حذف و بلوک های سنگی را جایگزین می کند. 

 آرامگاه کوروش مرمت می شود

 
مفاد آراء

2/301 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 24236  مورخ 1402/12/26 هيات  دوم  مالکيت  آقای اکبر 
کمالی  به شناسنامه شــماره 3  کدملي 1290139539 صادره اصفهان فرزند عبدالرحيم 
نسبت  به چهار دانگ مشاع از  ششدانگ  قطعه زمين کشاورزی با کاربری کشاورزی  به 
مساحت 2177/50  متر مربع پلاک شماره 584 فرعی از 27  اصلي واقع در اصفهان بخش 
14 حوزه ثبت ملک غــرب اصفهان ثبت در دفتر املاک و نامــه 218687/1402 مورخ 

1402/11/28 جهاد کشاورزی  تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2-برابر راي شماره 24237  مورخ 1402/12/26 هيات  دوم  مالکيت  خانم عزت 
کمالی  به شناسنامه شــماره 1  کدملي 1290262470 صادره اصفهان فرزند عبدالرحيم 
نســبت  به دو دانگ مشاع از  ششدانگ  قطعه زمين کشــاورزی با کاربری کشاورزی  به 
مساحت 2177/50  متر مربع پلاک شماره 584 فرعی از 27  اصلي واقع در اصفهان بخش 
14 حوزه ثبت ملک غــرب اصفهان ثبت در دفتر املاک و نامــه 218687/1402 مورخ 

1402/11/28 جهاد کشاورزی  تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/02/09
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/02/24

م الف: 1705768   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

2/302 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 

رديف 1-برابر راي شماره 18814  مورخ 1402/09/30 هيات  سوم  مالکيت  خانم عصمت 
نصر اصفهانی  به شناسنامه شماره 1774  کدملي 1284818896  فرزند رضا  در  ششدانگ  
يکباب ساختمان  به مساحت 148/25  متر مربع پلاک شــماره 486 فرعی از 14  اصلي 
واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواســطه از مالکيت احمد 
خرسندی کوهانستانی فرزند اســدا... ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام هيات  تائيد و 

محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/02/09
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/02/24

م الف: 1705828   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

2/303 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره  115  مورخ 1403/1/25 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی مالکيت خانم فاطمه براآنی دســتجردی 
به شناســنامه شــماره 20828 کدملی 1282678566  صادره اصفهان فرزند عباس  در 
ششدانگ يکباب خانه  به مســاحت 122/20 متر  مربع  پلاک شماره 1  فرعی از 4305 
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان که مقداری از ملک مورد 
تقاضا به موجب بيع نامه عادی از طرف رضــوان ابراهيمی و نيز ابراهيم ابراهيميان فرزند 
مرحوم علی ابراهيميان  و همچنين بيع نامه عادی ديگــری در مورخ 1391/5/5 مقدار 
28 متر از ســهم الارث محمدرضا ابراهيميان از پدر و مــادرش: مرحوم علی ابراهيميان 
دستجردی و بتول بخشی دســتجردی به متقاضی واگذار گرديده است و متقاضی نيز به 
موجب يک فقره استشهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته به 
مالکان رســمی )رضوان ابراهيمی و ابراهيم ابراهيميان و محمدرضا ابراهيميان دو نفر از 
وراث مرحوم علی ابراهيميان و بتول بخشی ( دسترسی ندارد بنابراين مقداری از مالکيت 
ملک مورد تقاضای متقاضی، در ازای سند مالکيت مشاعی بنام خود متقاضی می باشد و 
 مقداری هم به موجب بيع نامه عادی از طرف مالکان رسمی فوق الذکر به متقاضی واگذار 

گرديده است.
لذا به منظور اطــلاع عمومی مراتب در دو نوبــت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/02/09
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/02/24

م الف: 1705901  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
2/304  آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شــماره 140360302007000504 هيات دوم موضــوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  شرکت تعاونی دامداران فجر فلاورجان 
بشناسه ملی 10861855850   در  ششدانگ يکباب ايستگاه جمع آوری شير به مساحت 
2526/26 متر مربع قســمتی از  پلاک شــماره  404   اصلی واقع در دشــتچی بخش 9 

خريداری از  مالک رسمی آقای احمد کاظم زاده قهدريجانی محرز گرديده است.
  لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/02/24
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/08

م الف: 1714914  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

2/305  آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره 140360302007000389 هيات دوم موضــوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی وســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  خانــم عفت محمدی فرزند علی 
يار بشماره شناسنامه 14  در  ششدانگ  يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری زراعی باغی 
به مساحت 3502/06  متر مربع قســمتی از  پلاک  1164 فرعی از 430   اصلی واقع در 
 مينادشت بخش 9 خريداری از  مالک رسمی آقای علی يار محمدی فرزند رمضانعلی محرز 

گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/02/24
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/08

م الف: 1714812  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
2/306 آگهی مفاد آراء ) قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی ( هيات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک جوشقان
آگهی مفاد آراء  قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی که 
در اجرای ماده يک قانون مذکور توســط هيئت حل اختلاف مستقر در ثبت جوشقان صادر 
 گرديده و در اجرای ماده 3 قانون مذکور در دو نوبت به فاصله 15 روز از طريق روزنامه های 
کثير الانتشار و محلی آگهی ميشود تا شخص يا اشخاصی که به آراء مذکور اعتراض دارند 
از تاريخ انتشــار اولين آگهی ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک 
جوشقان تسليم و رسيد اخذ نمايند و از تاريخ تســليم اعتراض به اداره ثبت ظرف يک ماه 
مبادرت به تقديم دادخواست به دادگاه عمومی محل نموده و گواهی تقديم دادخواست را اخذ 
و به اداره ثبت جوشقان تسليم نمايند در اين صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه است در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد يا معترض گواهی تقديم 
دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت جوشقان مبادرت به صدور سند 

مالکيت مينمايد صدور سند مالکيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نمی باشد.
1. رای شــماره 140260302119000063 مورخ 1402/06/14- کلاسه 1402/2 اقای 
سعيد رحيمی فرزند غلامحسين به شماره ملی 0050028251 ششدانگ يک قطعه زمين 
مزروعی بمساحت 429.66 متر مربع پلاک شماره 1698 فرعی از 21 اصلی واقع در بخش 
ثبتی جوشــقان خريداری عادی از وراث مع الواسطه آقای قاسمعلی رحمانی و خانم فاطمه 

سلطان رحمانی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/02/24
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/08

 م الف: 1714195 مجتبی سيل زده رئيس ثبت اسناد و املاک جوشقان     
تحديد حدود اختصاصي

2/307 شــماره نامه : 140385602025001818-1403/02/17 چــون تحديد حدود 
ششدانگ يک قطعه ملک با کاربری کشاورزی و بدون اعيانی به استثناء بهای ثمنيه اعيانی  
پلاک شماره 1842 فرعی از 1/321  واقع در کارلادان  بخش نه ثبت اصفهان که طبق پرونده 
ثبتي به نام اصغر محققيان گورتانی فرزند براتعلی  در جريان ثبت است به علت عدم حضور 
متقاضي ثبت به  عمل نيامده اينک بنا به دستور قسمت اخيراز ماده 15 قانون ثبت و بر طبق 
تقاضاي نامبرده تحديد حدود پلاک مرقوم در روز سه شنبه مورخ 1403/3/22 ساعت 9 در 
محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهي به کليه مالکين و مجاورين اخطار 
مي گردد که در روز و ساعت مقرر در محل حضور يابند. اعتراضات مجاورين و صاحبان املاک 
مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديدي تا 30 روز پذيرفته خواهد 
شد  و  طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين تکليف پرونده های معترضی ثبت معترض ظرف 
يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض به اين اداره بايستي با تقديم دادخواست به مراجع ذيصلاح 
 قضايي گواهي تقديم دادخواست را اخذ و به اين اداره تسليم نمايد. تاريخ انتشار: 1403/02/24

 م الف: 1711509  ابوالفضل شهرياری نائينی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب 
اصفهان



تجلیل از برگزیدگان اولین رویداد ملی جایزه جوانی جمعیت 
در  اصفهان

در آیینی از ۱۵ برگزیده اولین رویداد ملی جایزه جوانی جمعیت کانون های فرهنگی، هنری مساجد 
کشور تجلیل شد. رئیس ســتاد هماهنگی کانون های فرهنگی، هنری مساجد کشور در این آیین 
گفت: از ۲۰۰ ایده، تجربه و فعالیت ارسالی از کانون های فرهنگی، هنری مساجد کشور به دبیرخانه 
این رویداد ملی،۴۰ اثر انتخاب و از صاحبان ۱۵ اثر برگزیده تجلیل شد.حجت الاسلام کمال الدین 
خداداده افزود: ۲۷ هزار کانون فرهنگی، هنری مساجد در کشور فعالیت فرهنگی می کنند که بخشی 
از این فعالیت ها در حوزه خانواده و جمعیت است.او اضافه کرد: در آیین پایانی اولین رویداد ملی 
جایزه جوانی جمعیت کانون های فرهنگی، هنری مساجد کشور، احکام ۵۰ کانون که باید تخصصی 
در حوزه جمعیت فعالیت داشته باشند ابلاغ شد.محمد اسماعیل اکبری، رئیس کارگروه جمعیت 
مجمع تشخیص مصلحت نظام هم در این آیین با بیان اینکه رشد سالمندی و کاهش جمعیت دو 
بحران اساسی در کشور است گفت: سیاســت های حاکمیتی و دولتی در حوزه حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت کاملًا دلسوزانه و تعبدی اســت و باید همه دلسوزانه فعالیت داشته باشنیم تا در 
عمل هم نتیجه دهد.زهرا سادات موسوی پناه، مدیرکل آموزش، پژوهش و فناوری اطلاعات ستاد 
هماهنگی نیز گفت: قرار است تا پایان سال هزار کانون فرهنگی، هنری مساجد در کشور، تخصصی 
در حوزه جمعیت فعالیت داشته باشند. سه میلیون نفر در سراسر کشور عضو کانون های فرهنگی، 

هنری مساجد هستند که نیمی از آنها، بانوان اند.

 امدادرسانی به ۳۲۳ حادثه دیده در اصفهان 
طی یک هفته اخیر

معاون امداد ونجات جمعیت هلال احمر استان اصفهان گفت: در هفته گذشته بیش از ۲۸۰ نجاتگر 
استان اصفهان با پوشش ۱۰۰ حادثه به بیش از ۳۲۰ حادثه دیده خدمات ارائه دادند.بمانعلی یوسفی 
کجانی در گفت وگو با »مهر« با اشــاره به اقدامات این معاونت از ۱۵ الی ۲۱ اردیبهشــت ماه اظهار 
کرد: در این بازه زمانی ۱۰۰ حادثه توسط هلال احمر استان اصفهان پوشش داده شده است.معاون 
امداد ونجات هلال احمر استان افزود: از ۱۵ الی ۲۱ اردیبهشت ماه، ۳۲۳ نفر تحت تأثیر حوادث قرار 
گرفته که از این تعداد ۱۳۳ نفر مصدوم که ۵۷ نفر از مصدومان توسط نیروهای هلال احمر به مراکز 
درمانی انتقال داده شد و ۳۴ نفر نیز به صورت سرپایی مداوا شدند.یوسفی کجانی تصریح کرد: در 
این مدت ۲۸۲ پرسنل و نجاتگر در قالب ۱۰۷ تیم عملیاتی در مأموریت های امدادی هفته گذشته 
مشارکت داشته اند.وی افزود: پایگاه مورچه خورت جمعیت هلال احمر شهرستان شاهین شهر در 

هفته گذشته با ۸ حادثه بیشترین حادثه را به خود اختصاص داده است.

 متخلفان دفع نخاله های ساختمانی در انتظار 
اقدامات تنبیهی باشند

رئیس سازمان مدیریت بحران گفت: دفع نخاله های ســاختمانی یکی از مشکلات اساسی اکثر 
شهرداری ها در ایران است که باید در شورای تأمین اســتان ها اقدامات تنبیهی برای متخلفان این 
مسئله در نظر گرفته شود. محمدحسن نامی در خصوص چالش های شهرداری ها بیان کرد: دفع و 
دورریز نخاله های ساختمانی یکی از مشکلات اساسی اکثر شهرداری های شهرها در ایران است که 
باید در شورای تأمین استان ها اقدامات تنبیهی برای متخلفان این مسئله در نظر گرفته شود چرا که 

این اقدام طغیان اجتماعی علیه حقوق مردم و عامل برخی از بحران های شهری است.
وی افزود: متأسفانه در سال های اخیر و در خصوص پسماندها نیز نتوانستیم تفکیکی را از مبدأ را 

انجام دهیم که این مسئله سبب تأثیرگذاری بر آب های زیرزمینی و سطحی شده است.

مدیرعاملسازمانمدیریتپسماندمطرحکرد؛درآمد۳۰میلیونتومانیماهانهمافیایزبالهازهرزبالهگرد

مافیای مخوفِ میلیونر شهر!

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند با اشاره به درآمد۳۰میلیون تومانی 
ماهانه مافیای زباله از هر زباله گرد گفت:۶۰ تا ۷۰ درصد زباله گردی در 

شهر تهران کاهش پیدا کرده است.
به گزارش »مهر«، رضا محمدی، مدیرعامل و عضو هیئت مدیره سازمان 
مدیریت پسماند در نشســت خبری اظهار کرد: ۹ ماه از حضور من در 
مدیریت پسماند می گذرد و خدمات شــهری زیرساخت لازم دارد، ما 
به این موضوع جهت تغییرات نیــاز داریم.اکنون قراردادها اصلاح ها و 
در زمینه تأمین نیروی انسانی و ماشین آلات نتایج خوبی گرفته ایم و 

محتوای قرارداد با کارهای ما همخوانی دارد.
مدیرعامل و عضو هیئت مدیره ســازمان مدیریت پسماند گفت: نگاه 
صرفه جویی در انجام خدمات نداریــم و رقم قراردادها را آن را افزایش 
و پرداختی پاکبان ها را بیشتر و به ۱۲ تا ۱۶ میلیون رسانده ایم.محمدی 
بیان کرد: به کارگیری کودک کار جرم است و ما برخورد با پیمانکارانی که 
این کار را انجام دهیم خواهیم داشت. اتباع بیگانه هم که مجاز باشند، 
می توانند در سن قانونی مثل سایر شهروندان کار کنند. وی افزود: حقوق 
کارگران مدیریت پسماند نسبت به سال گذشته ۴۰ درصد افزایش پیدا 

کرده و زمان پرداخت حقوق ها ۳۰ ماه است.
به گفته محمدی، آمارها نشــان می داد تا پیش از اجرای قراردادهای 

جدید حدود ۵ تا ۶ هزار زباله گرد داشتیم که در حال حاضر به حدود هزار 
زباله گرد، کاهش پیدا کرده است. زباله گردی جرم است و با ریشه های 
این معضل برخورد می کنیم و بیش از ۸۰ گاراژ که محل دپوی زباله بود، 

شناسایی و جمع آوری شد.
محمدی گفت: یک هزار و ۵۰۰ تُن زباله جمــع آوری کردیم و بیش از 
۸۰ گاراژ پلمب شد و الان دیگر صرفه اقتصادی برای زباله گردی وجود 
ندارد.وی ادامه داد: ۶۰ تا ۷۰ درصد زباله گردی در شــهر تهران کاهش 
پیدا کرده است و ۸۰۰ ماشــین حمل زباله در تهران وجود دارد که مدل 
نیمی از آن ۱۴۰۲ است. وی یادآور شد: نوسازی را هم بخش خصوصی 
با مبلغ ۲ هزار میلیارد تومان انجام داده اســت.وی همچنین گفت: تا 
الان ۱۰۰ نفر از کولی و کتفی ها به عنوان پاکبان جذب شده اند.مدیرعامل 
پسماند تهران گفت: رفت و روب شهر را سعی می کنیم با حداقل آسیب 
به لحاظ ترافیکی انجام بدهیم و باید گفت که ۲۴ ساعت کار جمع آوری 

پسماند انجام می شود.
وی ادامه داد: ساعت ۶ صبح باید شهر را تنظیف شده تحویل شهروند 
بدهیم؛ حمل زباله از ساعت ۹ شب آغاز و تا ساعت یک تمام شود البته 
بعضاً تا ساعت ۳ صبح طول می کشــد و از ساعت یک شب تا ۶ صبح 

پاکبان ها کار رفت و روب انجام می دهند.

به گفته محمدی، مکانیزمی که گفته شد استاندارد کار است اما معمولًا 
متناوب اســت و پشت بند آن ماشــین های مکانیزه شست و شو را از 
ساعت یک شب باید شروع کنند اما واقعیت خیلی جاها اینگونه نیست 
چراکه از ساعت اول صبح پســماند در داخل مخازن ریخته می شود.

وی ادامه داد: شما در نظر بگیرید ســاعت ۱۰ صبح بازاری ها مخازن را 
پر می کنند یا فروشگاه داران یک زمان دیگر و ما باید به صورت مستمر 

اقدام به پاکسازی مخازن و خالی کردن مخازن کنیم.
مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند این را هم گفت: شهروند ما در 
هر ســاعت زباله را بیرون می گذارد و اطراف مخزن پسماند، زباله گرد 
داریم البته که سه بار حمل زباله را به غیر از ساعت ۲۱ داریم. وی گفت: 
سخت ترین منطقه برای جمع آوری پسماند منطقه ۱۲ است و ۲ میلیون 
جمعیت شناور در روز داریم و جمعیت شب آن کمتر از ۳۰۰ هزار است و 
مناطق ۱۱ و ۱۲ ساعت به ساعت نگهداشت و جمع آوری پسماند داریم.

وی افزود: منطقه ۲۲ که بار زباله کمتر است ۲ بار و برخی مناطق سه بار 
و در تابستان البته این پاکســازی مخازن و شست و شو بیشتر انجام 

می شود.
مدیرعامل سازمان پسماند گفت: اگر فرهنگ قرار دادن زباله در پسماند 
در ساعت ۲۱ نهادینه شود کار راحت تر شــده و جدول شویی و مخازن 
شویی راحت تر انجام می شــود.وی افزود: قراردادهایمان با پیمانکار 
براســاس منطقه با پیمانکار متفاوت اســت و ماهی چهار بار مخازن 
شسته می شود.به گفته وی، حجم زباله جمع آوری شده در فروردین 
۱۰ درصد بیشتر از مدت مشابه ســال قبل بود و یکی از دلایل این است 
که در قرارداد براساس کیلوگرم تنظیم شده است.محمدی تأکید کرد: 
۵۰ درصد ناوگان ما نوسازی شده است و سامانه توزین ما ساعت ورود 
خودروها و ماشین های مکانیزه را ثبت می کند.وی ادامه داد: اگر یک 
روز پاکسازی انجام نشود ببینید شهر به چه وضعی می افتد و در خیلی 
شهرهای دنیا یک روز در میان زباله ها را جمع می کنند اما در تهران وضع 
اینگونه نیست و چند بار در روز است که این موضوع هزینه هایی زیادی 
به شــهر تحمیل می کند.محمدی یادآور شــد: اصلی ترین موضوع ما 
فرهنگ سازی ساعت ۲۱ برای گذاشتن زباله در مخازن پسماند است 
تا موش و جانوران و زباله گردی کم شود. ۳۰ درصد زباله تهران خشک 
است و با طرح نوماند ۱۲۰۰ تن زباله خشــک را روزانه می توان تفکیک 
کرد. وی با اشاره به درآمد ۳۰ میلیون تومانی ماهانه مافیای زباله از هر 
زباله گرد بیان کرد: ۱۸۰ میلیارد تومان درآمد کثیف زباله گردی طی یک 
ماه است که ما مقابل آن ایستاده ایم و می خواهیم با نوماند منفعت به 

شهروندان باز گردد.

اخبار جامعه

رئیس کمیته برگزاری پنجــاه و چهارمین المپیاد 
جهانی فیزیک معتقد اســت افــراد حاضر در این 
رویداد بین المللی که در اصفهان برگزار می شــود، 
دانش آموزان برجسته و نخبه کشورهای خود هستند 
و در آینــده تأثیرگذارترین چهره هــا در بخش علم 
خواهند بود. به گــزارش »ایرنا«، پنجاه و چهارمین 
المپیاد جهانی فیزیک مرداد امســال در دانشگاه 
صنعتی اصفهــان برگزار می شــود و انتظار می رود 
بیش از ۴۰۰ دانش آموز نخبه و ۲۵۰ نفر از استادان 
فیزیک از ۷۰ تا ۸۰ کشــور به منظور شــرکت در این 
رقابت علمی به ایران و شــهر اصفهان ســفر کنند.

محمود بهمن آبادی در »نخســتین کارگاه آموزشی 
تیم یاران المپیاد جهانی فیزیک ۲۰۲۴« با اشاره به 

تأثیر حضور دانش آموزان نخبه در کشورمان، افزود: 
حضور دانشــجویان در این رویــداد باعث تقویت 

ارتباطات آنها با افراد نخبه جهان می شود.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه صنعتی اصفهان، 
بهمن آبادی ادامه داد: پیشــینه برگــزاری المپیاد 
جهانی فیزیک به بیش از ۵۰ سال قبل باز می گردد 
که نخستین دوره آن در لهســتان با حضور پنج تیم 
برگزار شــد، تیم های ایرانی از ۳۶ ســال پیش در 
المپیاد حضور دارند و از بدو ورود، مدال های خوبی 
کســب کرده اند.وی خاطرنشان کرد: دانش آموزان 
ایرانی افتخارات زیادی در این المپیاد از جمله مقام 
برنده ویژه و نفر اول بخش تئوری کســب کردند و 
ایران جزو کشورهای برتر المپیاد محسوب می شود.

وی افزود: با توجه به برگزاری خوب این المپیاد در 
ســال ۲۰۰۷ در ایران، تصمیم بر برگزاری مجدد آن 
در کشورمان گرفته شد و دانشگاه صنعتی اصفهان 
میزبان این رویداد اســت.بهمن آبادی با اشاره به 
حمایت دانشگاه شهید رجایی و استقبال دانشگاه 
صنعتی اصفهــان برای میزبانــی المپیاد فیزیک، 
گفت: افزون بر ۱۰۰ نفر در اصفهان و بیش از ۵۰ نفر 
در تهران مشغول فعالیت هستند تا این رویداد مهم 
به بی نظیرترین شــکل برگزار شود.دبیر کل المپیاد 
جهانی فیزیک ۲۰۲۴ نیز با اشــاره به مشــارکت و 
همراهی دانشجویان در برگزاری این رویداد، گفت: 
کمیته برگزاری پنجاه و چهارمیــن المپیاد جهانی 
فیزیک از دو سال پیش درگیر برنامه ریزی بوده اند.

 دانش آموزان نخبه فیزیک جهان به اصفهان می آیند

مدیرکل بیمه های اجتماعی کمیته امداد خبر داد

معرفی مادران روستایی و عشایر دارای ۳ فرزند و بیشتر برای 
پوشش »رایگان« بیمه ای

مدیرکل بهداشــت، بیمه های اجتماعی و درمان کمیته امداد اعلام کرد که بیــش از ۵۳ هزار مادر 
روستایی و عشایر تحت پوشش امداد، مشمول طرح بیمه رایگان زنان دارای سه فرزند روستایی و 
عشایر هستند.به گزارش »ایسنا«، در بند ب ماده ۱۰۳ قانون برنامه ششم توسعه وزارت رفاه مکلف 
شد تا در راســتای سیاســت های تحکیم خانواده ظرف ۶ ماه از تاریخ لازم الاجرا شدن این قانون 
بررسی و طرح لازم برای ایجاد بیمه اجتماعی زنان خانه دار حداقل دارای سه فرزند را فراهم و جهت 
تصمیم گیری قانونی ارائه کند، پس از آن در قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت نیز مجدداً به 
این موضوع اشاره و برای آن، ماده قانونی تدوین و نوشته شد. اما در نهایت به یکی از وظایف مغفول 
مانده که تکلیف قانون برنامه ششم بوده است در اسفندماه سال گذشته رسیدگی و فراخوان ثبت نام 
از مادران غیرشاغل دارای سه فرزند و بیشتر در مناطق روستایی و عشایری در راستای قانون اعلام 
شد. ســیدصولت مرتضوی، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در نشست خبری اعلام این فراخوان 
گفت: در ماده ۱۰۳ قانون برنامه ششم دولت وقت مکلف بود طی ۶ ماه، طرح بیمه زنان دارای سه 
فرزند روستایی و عشایر را عملیاتی کند. مزید بر آن، ماده ۲۱ قانون جوانی جمعیت بود که پایان سال 
۱۴۰۰ به تصویب رسید. خوشبختانه در لایحه بودجه ۱۴۰۱ پیش بینی های لازم به عمل آمد و آیین نامه 
آن به تصویب دولت رسید. وی یادآور شــد: اکنون پس از طی تشریفات صورت گرفته، تعداد قابل 
توجهی از افراد، حسب استعلام از سازمان ثبت احوال مشمول این طرح می شوند.بنابر اعلام وزیر 
رفاه، حدود ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار زن روستایی و عشایر که دارای سه فرزند و بیشتر هستند، مشمول 
این طرح شدند.در این راستا مجتبی احمدلو، مدیرکل بهداشت، بیمه های اجتماعی و درمان کمیته 
امداد به »ایسنا« اعلام کرده که بیش از ۵۳ هزار نفر از جمعیت تحت پوشش کمیته امداد مشمول 
این طرح هستند.احمدلو با استناد به ماده ۲۱ قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت اظهار کرد: 
طبق قانون مذکور دولت مکلف شد در راســتای اجرای بند »ب« ماده ۱۰۳ قانون برنامه پنج ساله 
ششم توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی، حداکثر ۶ ماه پس از لازم  الاجرا شدن این قانون، با 
تقویت صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر نسبت به بیمه مادران خانه  دار دارای 
سه فرزند و بیشتر اقدام کند.وی ادامه داد: براساس بند الف قانون، در خصوص مادران غیر شاغل 
دارای سه فرزند و بیشتر ساکن مناطق روستایی و عشایری مقرر است ۱۰۰ درصد حق بیمه توسط 
دولت پرداخت و مطابق بند ب نیز با تولد فرزند چهارم و پنجم به ازای هر فرزند دو ســال به سوابق 
بیمه  ای بیمه گذار افزوده شود.مدیرکل بهداشت، بیمه های اجتماعی و درمان کمیته امداد یادآور شد: 
تاکنون ۵۳ هزار و ۱۳ نفر از مادران روستایی و عشایر تحت پوشش کمیته امداد مشمول که دارای 

سه فرزند باشند به صندوق روستاییان معرفی شدند و قانوناً باید با اولویت در صندوق بیمه شوند.

خبر روزاخبار

بزرگنمایی مشکلات به ضرر 
کشور  است

رئیس دیوان عالی کشــور با اشــاره به اینکه 
متأســفانه برخی افــراد نقطه ضعف هــا را به 
گونه ای جلــوه می دهند که موجــب ناامیدی 
در بین مردم می شــود، گفــت: بزرگ نمایی 
مشــکلات به ضرر کشــور اســت، کشــور ما 
سرمایه های فراوانی دارد که در تقابل با استکبار 
و مبارزه با صهیونیست و عملیات وعده صادق 
خوش درخشیده اســت.به گزارش »ایسنا«، 
حجت الاسلام محمدجعفر منتظری در جلسه 
شــورای معاونین دیوان عالی کشور با اشاره به 
برگزاری دور دوم انتخابــات دوازدهمین دوره 
مجلس شورای اســلامی افزود: انتخابات با 
حضور قشر وســیعی از مردم کشورمان برگزار 
شــد، امیدواریم یک مجلس قوی و توانمند 
بتواند با ریل گذاری درســت مشکلات را حل 
و اوضاع اقتصــادی، فرهنگی و اجتماعی را به 
سامان برساند.رئیس دیوان عالی کشور پرهیز 
از بزرگ نمایی مشکلات و تمرکز بر اصل وحدت 
را یک راهبرد بســیار مهم و اساسی برای حل 
مشکلات و پیشرفت کشور عنوان کرد.منتظری 
گفت: مجموعــه دیوان عالی کشــور به عنوان 
بالاترین مرجع قضایی به لحاظ شأن و جایگاه 
باید برای سایر محاکم الگو باشد، لذا با یک کار 
کارشناسی، ملاک ها، مؤلفه ها و استانداردهای 
لازم در ارزشیابی کارکنان را شناسایی و اعمال 
کنند. وی با اشاره به بازدیدهای به عمل آمده 
از دفاتر شــعب دیوان عالی کشور گفت: برخی 
دفاتر انصافاً عملکردشان قابل تقدیر است و در 
برخی موارد نقصان و ضعف هایی مشاهده شد، 
لذا در ارزیابی ها نهایت دقت و عدل و انصاف را 
به خرج دهید و در ارائه گزارشــات بر چگونگی 
انجام وظایف و عملکــرد کارکنان توجه جدی 
داشته باشــید. منتظری از برگزاری همایشی 
با حضور رؤسای کل دادگســتری استان ها با 
عنوان تبیین برنامه اجرایی سال ۱۴۰۳ دیوان 
عالی کشــور در حوزه نظارت بر اجرای صحیح 
قوانین بــر محاکم با تأکید بر سیاســت های 
اجرایی موضوع اطاله دادرسی، اتقان احکام و 
رعایت حقوق ارباب رجوع در آینده ای نزدیک 

خبر داد.

معاون آموزش ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان در خصوص فرایند ارزیابی تکمیلی آزمون استخدامی آموزگاری اظهار کرد: بیش از ۱۸ حوزه 
ارزیابی در قالب ۶۸ گروه ارزیاب، این فرایند را از بعد از ظهر روز شنبه ۲۲ اردیبهشت ماه در استان اصفهان آغاز کردند.به گزارش »مهر«، وجیهه فاضل در جمع 
خبرنگاران  افزود: هر گروه ارزیاب در هر روز ۸ داوطلب را پذیرش خواهد کرد که در هر گروه نیز ۸ نفر به عنوان ارزیاب فعالیت خواهند داشت تا داوطلب در این 
فرایند شرکت کند.وی با بیان اینکه هر فرد باید در سه قسمت تدریس و طرح درس نویسی، ایفای نقش و بحث گروهی شرکت کند، خاطرنشان کرد: در مرحله 
طرح درس نویسی و ایفای نقش هر دو نفر ارزیاب، یک داوطلب را مورد ارزیابی قرار خواهند داد و در موضوع بحث گروهی، هر یک ارزیاب، دو داوطلب را به 
طور همزمان ارزیابی می کند و در مجموع، یک داوطلب باید این سه مرحله را طی یک روز بگذراند.فاضل تصریح کرد: داوطلبان فقط می  توانند مدارک احراز 
هویت، مدارک مربوط به سوابق خود و لوازم التحریر را به همراه داشته باشند و ورود موبایل یا هر ابزار ارتباط الکترونیکی به حوزه ارزیابی ممنوع و در صورت 
کشف به عنوان متخلف محسوب می شود.وی عنوان کرد: پس از پذیرش، فرد به تسهیلگر حوزه که در واقع نقش شرح دادن فرایند با وی است مراجعه خواهد 
کرد که در این مرحله سناریوی مرحله ایفای نقش و بحث گروهی و همچنین فرم مربوط به طرح درس نویسی به وی داده خواهد شد.فاضل گفت: سعی شده 

در حوزه های ارزیابی، فرایند به گونه ای پیش برود که داوطلب بدون استرس بتواند بهترین عملکرد خود را ارائه دهد.

 معاون آموزش ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان:

فرایند ارزیابی تکمیلی آزمون استخدامی آموزگاری اصفهان آغاز شد

 مهم ترین علامت 
ظاهری در فساد 

کنسروها تورم قوطی 
آنها است

معــاون اداره کل فرآورده هــای 
غذایی ســازمان غذا و دارو گفت: 
هرگونه تغییر شکل قوطی کنسروها 
نشان دهنده اشــکالی در سلامت 
کنســرو اســت، مهم ترین علامت 
ظاهری در مورد فســاد کنســروها 

تورم قوطی آنها است.

عکس خبر
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با حذف علیرضا سرلک از مرحله آخر گزینشی المپیک، تیم ملی کشتی آزاد ایران شانس کسب سهمیه در ۵۷ کیلو را از دست داد.
به گزارش »ورزش سه«، رقابت های کشتی آزاد کسب سهمیه المپیک پاریس در سطح جهانی از صبح روز شنبه در شــهر استانبول ترکیه آغاز شد. در وزن ۵۷ 
کیلوگرم علیرضا سرلک در دور نخست با نتیجه 4 بر 2 سیمونه پیرودو از ایتالیا را شکست داد. وی در دور بعد با نتیجه 9 بر 3 روبرتی دینگاشویلی از گرجستان را 
شکست داد و راهی یک چهارم نهایی شد. سرلک در این مرحله با نتیجه ۷ بر 2 مقابل راحت کالژان از قزاقستان مغلوب شد و با توجه به شکست این کشتی گیر 
قزاقستانی در مرحله نیمه نهایی مقابل حریف آمریکایی، سرلک از دور رقابت ها کنار رفت. در این مسابقات 2 نفر راه یافته به دیدار فینال و نفر برتر بین نفرات سوم 
مشترک مجموعاً 3 نفر سهمیه المپیک را به دست می آورند كه اين سهميه نصيب ايران نشــد. بدين ترتيب تيم ملى كشتى آزاد با ٥ سهميه از ٦ سهميه ممكن 

راهى المپيك ٢٠٢٤ پاريس مى شود.

کشتی آزاد با ۵ نفر  به المپیک می رود

پایان تلخ سرلک  در گزینشی استانبول
امباپه یا رئال، کدام به دیگری نیاز دارد!

دیگر چیزی تا رسمی شدن انتقال امباپه به رئال نمانده و حال این سئوال مطرح می شود که رئال 
مادرید بیشتر به امباپه نیاز دارد یا امباپه به رئال مادرید؟ به گزارش »ورزش سه«، هیچ هواداری 
به مفید بودن انتقال امباپه به رئال مادرید شــک ندارد و مطمئناً ایــن انتقالی تاریخی خواهد بود 
ولی بر خلاف دو ســال قبل، رئال حالا در یک موضع بالاتر قرار دارد. بهترین بازیکن جهان با اجازه 
وینیسیوس، تابستان امسال پاری سن ژرمن را بعد از هفت سال و با صفر قهرمانی در لیگ قهرمانان 
ترک خواهد کرد و به تیمی ملحق می شود که احتمالًا پانزدهمین قهرمانی خود را تا سه هفته دیگر 
جشــن خواهد گرفت و دو بازیکن مدعی توپ طلا را نیز در اختیار دارد. در حالی که در پاریس یک 
ناکامی دیگر را تجربه کرده اند، رئال مادرید می تواند ششــمین لیگ قهرمانــان خود در یک دهه 
اخیر را در ومبلی در اول ژوئن به دســت آورد. بازی برای رئال مادرید متــرادف با عناوین متعدد، 
شب های تاریخی، بازگشت های غیرممکن و شکوه است. کریستیانو رونالدو در سال 2018 بعد از 
قهرمانی سیزدهم رئال رفت. نفر بعدی سرخیو راموس بود و از زمان جدایی او از رئال مادرید، دوران 
حرفه ای اش رو به سقوط رفت. رافا واران و کاسمیرو در یونایتد به قدری افت کرده اند که باورش دشوار 
است. مارکو آسنسیو با نقش فرعی در پاری سن ژرمن و بنزمای بازنشسته شده در لیگ عربستان، 
جدیدترین نمونه فوتبالیست های ســابق رئال مادریدند که رفته اند. زمان آن فرا رسیده که ارزش 
بازی کردن برای رئال مادرید را بدانیم. حتی بهترین فوتبالیست روی کره زمین مانند کیلیان امباپه 

بالاتر از موفق ترین باشگاه جهان نیست. در واقع این بازیکنان هستند که به رئال نیاز دارند.

پیروزی اینترمیامی در شب کم فروغ مسی 
اینترمیامی نیمه شنبه شب در رقابت های لیگ فوتبال آمریکا برابر مونترئال به میدان رفت و موفق 
شــد با نتیجه 2-3 برابر این تیم به پیروزی برسد و یک برد ارزشــمند را به دست آورد. به گزارش 
»ورزش سه«، شــاگردان تاتا مارتینو در ابتدا و در دقایق 22 و 32 دو گل از حریف دریافت کردند تا 
با نتیجه 0-2 عقب بیفتند اما انگیزه بالا و عملکرد خوب این تیم باعث شد که در فاصله چهار دقیقه 
و پیش از پایان نیمه اول دو گل توسط ماتیاس روخاس و همچنین لوئیس سوارز به ثمر برسانند 
تا بازنده به رختکن نروند. در حالی که 14 دقیقه از شــروع نیمه دوم گذشته بود هم این بنجامین 
کرماسکی بود که توانست پاس گل روخاس که ستاره تیمش در این بازی بود را به گل تبدیل کند و 3 
امتیاز مهم و ارزشمند را برای اینترمامی به ارمغان بیاورد. مسی هم تا پایان این بازی در زمین حضور 
داشت اما نتوانست در زمینه گلزنی یا ارسال پاس گل کمکی به آنها کند، هرچند بازی خوب و مؤثری 

را در زمین ارائه کرد که مثل همیشه مورد استقبال هواداران اینترمیامی قرار گرفت.

آمار عجیب و غریب الهلال در پنالتی؛ 19 بر 0
الهلال عربستان موفق شد با پیروزی برابر الحازم، ســه هفته زودتر از پایان لیگ این کشور و برای 
نوزدهمین بار قهرمان لیگ عربستان شــود. به گزارش »ورزش سه«، این قهرمانی در شرایطی به 
وجود آمد که نگاه به آمار و ارقام داوری باعث می شود شبهه های زیادی نسبت به قهرمانی مقتدرانه 
این تیم ایجاد شود. در قدرت الهلال عربستان و ضعف بســیاری از تیم های این لیگ هیچ شکی 
نیست اما ثبت رکورد اعلام 19 پنالتی به سود آبی پوشان یک عدد بسیار عجیب است که حالا پس 
از رکوردهایی که شاگردان ژرژ ژســوس به نام خود زدند، این عدد را نیز ثبت کرده اند. الهلال در این 
فصل صاحب 19 ضربه پنالتی شده که 1۵ پنالتی گل شده و 4 پنالتی هم از دست رفته و تیم دوم این 
لیگ النصر عربستان است که در این فصل 12 پنالتی به سودش اعلام شده است. این آمار در سمت 
مقابل بسیار عجیب است؛ در این فصل از لیگ عربستان به ضرر تمام تیم های این لیگ حداقل ۵ 
پنالتی اعلام شــده و تنها تیمی که هیچ خطای پنالتی مرتکب نشده، باز هم الهلال است تا آماری 

عجیب را در لیگ عربستان ثبت کند.

ذوب آهن- پیکان، امروز در فولادشهرذوب آهن- پیکان، امروز در فولادشهر

گاندوها خودروسازان را متوقف می کنند؟

خبر روز

شانس قهرمانی سپاهان نابود شد!
نتایج این هفته لیگ برتر آخرین شانس قهرمانی سپاهان را از بین برد.

به گزارش »ورزش سه«، برتری پرسپولیس مقابل هوادار سرخپوشان پایتخت را ۵9 امتیازی کرد. 
برد قرمزها در روزی رقم خورد که سپاهان برابر مس رفسنجان به نتیجه تساوی یک بر یک رضایت 

داد تا با 48 امتیاز رتبه سومی خود را نیز در خطر ببیند. 
چرا که حالا تی تــی های تبریز با برتری 2 بر صفر برابر گل گهر ســیرجان در هفته بیســت و هفتم 
با 4۷ امتیاز بــه یک قدمی شــاگردان مورایس رســیده اند. ایــن نتیجه همچنیــن یک پیامد 
تلخ دیگر برای طلایی پوشــان داشــت. باتوجه به ایجاد اختــلاف 11 امتیازی برای ســپاهان با 
سرخپوشــان پایتخت در ســه هفته باقیمانده به پایان رقابت های لیگ بیســت و ســوم، حالا 
شانس قهرمانی این تیم به عدد صفر رسیده و شــاگردان مورایس به هیچ وجه نمی تواند به عنوان 
قهرمانی برســد. نکته جالب اینکــه هفته پیش احتمــال قهرمانی تیم تراکتور تبریــز هم به عدد 
 صفر رســیده بود تا حالا پرســپولیس و اســتقلال تنها مدعیان قهرمانی در لیگ برتــر ایران لقب 

بگیرند.

با وجود متوقف کردن طلایی پوشان اصفهانی؛

طلسم شاگردان نویدکیا در رفسنجان نشکست 
مس رفســنجان اگرچه از نیم فصل دوم با حضــور محرم نویدکیا در رأس کادر فنی خود شــرایط 
تقریباً بهتری پیــدا کرده و از نظــر نتیجه گیری به یک ثبات نســبی رســیده امــا همچنان یک 
 طلســم بزرگ را در لیگ برتر همــراه خــود دارد و آن هم به پیــروز نشــدن در بازی های خانگی 

برمی گردد.
به گزارش »ورزش سه«، مسی ها در شرایطی عصر روز شنبه مقابل سپاهان به تساوی یک بر یک 
رسیدند که در ۵ بازی خانگی گذشته خود با هدایت محرم نوید کیا هم نتیجه ای بهتر از تساوی کسب 
نکرده بودند. مس در نیم فصل دوم مقابل تیم های هوادار، تراکتــور، ذوب آهن، پیکان، گل گهر و 

سپاهان به میدان رفته که همه این بازی ها با تساوی به پایان رسیده است. 
پابرجا ماندن طلســم پیروز نشــدن در بازی های خانگی باعث شــد تا محرم نویدکیا، سرمربی 
نارنجی پوشــان بابت این اتفاق از هواداران تیمــش عذرخواهی کند. نویدکیا در نشســت خبری 
بعد از بازی با ســپاهان گفت: »اینکه هواداران آخر بازی من را صدا می کنند، شرمنده ام می کنند. 
چون من همه بازی های خودم را در رفســنجان اینجا مســاوی می کنم، با این تشویق هایشــان 
 تازه بیشــتر شــرمنده می شــوم. امیدوارم که در ادامه بتوانیم تا جایی که می شــود به تیم کمک

 کنیم.«

جدیدترین ایرانی قهرمان اروپا با جام
آپوئل موفق شد به لطف عملکرد بهتر در بازی رو در رو نسبت به لارناکا، عنوان قهرمانی رقابت های 
لیگ برتر قبرس را به خود اختصاص دهد و ساپینتو به پنج سال ناکامی این تیم در قهرمانی لیگ 

داخلی پایان داد.
به گزارش»ورزش سه«، سعید مهری که در نقل و انتقالات زمستانی از استقلال راهی آپوئل شد، یکی 
از اعضای این تیم در راه کسب قهرمانی بود هر چند که او نتوانست در هفته های آخر برای تیمش به 

میدان برود و کار را از روی نیمکت دنبال می کرد. 
مهری پس از کسب قهرمانی های لیگ و سوپرجام با استقلال و قهرمانی جام حذفی با تراکتور، حالا 
به جدیدترین بازیکن ایرانی تبدیل می شود که در یک لیگ اروپایی توانسته است عنوان قهرمانی 
را از آن خود کند. بازیکن سابق استقلال تصویری از خودش را در کنار جام قهرمانی منتشر کرده تا 
اینگونه شادی خود را بابت کسب یک عنوان مهم نشان دهد، جایی که او با آپوئل برای فصل بعد، در 

مرحله مقدماتی لیگ قهرمانان اروپا شرکت خواهد کرد.

مستطیل سبز

استقلال در لیگ کنفرانس 
اروپا نماینده دارد!

مدافع ایرانی ولژ موســتار همــراه با تیمش 
ســهمیه حضور در لیگ کنفرانس اروپا را به 

دست آورد.
به گزارش »ورزش سه«، عارف غلامی پس 
از اینکه در سه مســابقه متوالی ولژ موستار 
در رقابت های لیگ برتر بوســنی و هرزگوین 
غایب بود، هفته گذشته بازگشت درخشانی 
به خط دفاعی تیمش مقابل پوسوشه داشت 
و در جریان برتری 2 بر صفر تیمش عملکرد 
مؤثری ارائه داد که روز شــنبه هم توانســت 

چنین اتفاقی را برابر سیروکی تجربه کند.
تیم ولژ موســتار در حالی کــه عارف غلامی 
را برای دومین مســابقه پیاپــی در ترکیب و 
خط دفاعی داشت، روز شــنبه در چارچوب 
دیدارهای هفته سی و یکم لیگ برتر بوسنی 
و هرزگویــن به مصــاف تیم رده هشــتمی 
سیروکی رفت که کسب برتری در این دیدار 
ســهمیه پلی آف لیگ کنفرانس اروپا را برای 

آنها قطعی می کرد.
یاران عارف غلامی در ادامه روند خوب خود 
روز شنبه هم موفق به کسب پیروزی یک بر 
صفر در زمین سیروکی شدند تا ۵۵ امتیازی 
شوند و ضمن تثبیت جایگاه شان در رده سوم 
جدول لیگ برتر بوسنی، در فاصله دو هفته 
مانده به پایان فصل 2024-2023 ســهمیه 
حضورشــان در مرحله نخست پلی آف لیگ 

کنفرانس اروپا را قطعی کنند.
ولژ موســتار در دو دیدار باقیمانــده تا پایان 
فصل جاری لیگ برتر بوســنی و هرزگوین، 
قطعاً به رتبه های اول یا دوم نمی رســد و به 
دلیل فاصله 4 امتیازی با تیم چهارم جدول، 
احتمالًا با همین رتبه  ســوم به کارش پایان 

می دهد.
عارف غلامی که پس از چهار سال حضور در 
استقلال نتوانست کارش را در این تیم دنبال 
کند و راهی بوسنی شــد، تاکنون پنج بازی 
برای ولژ موستار انجام داده که چهار پیروزی 
به دســت آورده و دیروز هم عملکرد مؤثری 
در خط دفاعی تیمش داشــت تــا 3 امتیاز 

دیگر بگیرد.

فوتبال جهان

عکس خبر

 عجیب ترین تصویر 
هفته 27 لیگ

حمید مطهری، مربــی تراکتور مانع 
تعویــض میلــوش دلتیچ، ســتاره 
خارجی تیم خــود در آخرین دقایق 
بازی با گل گهر شد تا بتواند با حضور 
رحمان جعفــری در زمیــن قدرت 
برتری تیمش را در آن لحظه و در برابر 

ضربه کرنر حریف حفظ  کند.

 وزارت ورزش جوانان پاداش ناچیزی برای اعضای 
تیم ملی فوتبال ساحلی بعد سومی در جام جهانی 

نظر گرفت.
به گــزارش »فــارس«، تیم ملی فوتبال ســاحلی 
کشــورمان در جام جهانی 2024 امارات توانســت 
عملکرد درخشــانی از خود نشــان داد و توانست 
عنوان ســومی جهــان را بــه دســت آورد.بعد از 
کســب ســومی در جهان هیچ کدام از مســئولان 
وزارت ورزش در فــرودگاه حاضر نشــدند که مورد 
 اعتــراض بازیکنــان ایــن تیــم و کادر فنــی قرار 

گرفت. 
حضور مســئولان وزارت ورزش بعد از قهرمانی هر 
تیم در تورنمنت های بین المللــی یک امر عادی و 

طبیعی اســت و برای مثال همیــن چند روز پیش 
بود که کیومرث هاشــمی وزیر ورزش برای حمایت 
از تیم ملی فوتسال در قهرمانی آسیا در تایلند حضور 
پیدا کرد. بی توجهی وزارت ورزش به ساحلی بازان 
همچنان ادامــه دارد؛ همین هفته گذشــته بود که 

مراسم تجلیل از مدال آوران قهرمان برگزار شد. 
در این مراســم  که اعضــای کادرفنــی و بازیکنان 
ســاحلی حضــور داشــتند پاداشــی کــه وزارت 
ورزش بــرای هــر یــک از بازیکنــان و کادر فنی 
در نظــر گرفته بودنــد 2۵ میلیــون تومانــی و ۵ 
 میلیون تومان بــه صورت کارت هدیــه بانکی بوده

 است.
 با توجه به پاداش های ناچیز پرداخت شده از طرف 

وزارت ورزش به ملی پوشــان ساحلی به خصوص 
کادر فنی این ســئوال پیش می آید کــه چرا رقم 
پاداش کادرفنی و بازیکنان این همه اختلاف دارد؟ 
آیا عنوان سومی در جهان برای تیمی که با کمترین 
امکانات و با بازیکنان جوان توانسته این عنوان را به 

دست آورد کم است؟

پاداش خجالت آور برای ساحلی بازان!

عکس:  فوتبالی
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ذوب آهن در حالی امروز و در جریان  مرضیه غفاریان
هفتــه بیســت و هفتــم لیگ در 
فولادشهر پذیرای خودروسازان است که سربازان ربیعی تا امروز 
یکی از دســت و دلبازترین میزبانــان این رقابت هــا بوده اند. 
سبزپوشــان اصفهانی به غیر از تراکتور و آلومینیوم هیچکدام از 
مهمانان خود را دست خالی بدرقه نکرده اند. این ریخت و پاش 
ذوبی ها در فولادشهر نه تنها باعث شــده این تیم اصفهانی هم 
اکنون با کســب 10 امتیاز از 13 بازی خانگی خود و هم امتیاز با 
صنعت نفت قعرنشین، به رده یکی مانده به آخری جدول بازی 
های خانگی ســقوط کند، بلکــه این خصلت ذوبــی ها یکی از 
مهمترین موانعی بوده که ســد راه این تیم باریشــه و پرافتخار 
اصفهانی برای تعبیر رؤیای بازگشت به جمع تیم های بالانشین 

لیگ شده است.
ذوب آهنِ ربیعی با اینکه فصل را خوب شــروع کــرد و تا مدتها 
در جمع تیم های صدرنشــین بــود اما به مرور زمــان و به ویژه 
با امتیازهایی که در اردوگاه خود از دســت داد بــه رده نهم تنزلِ 
جایگاه یافت. جالب آنجاســت که ذوبی ها که صدرنشین بازی 
های خارج از خانه لیگ بودند هفته گذشته نیز تندیس بهترین 
مهمان لیگ را نیز با تحمل شکست در ورزشگاه آزادی در مصاف 
با استقلال دو دســتی به رقیب دیرینه و سرخپوش آبی پوشان 
پایتخت واگذار کردند.امروز دومین تیم بازی های خارج از خانه 
و پانزدهمین تیم بازی هــای خانگی باید در خانه خود در مقابل 
تیمی صف آرایی کند که از یک سو بر خلاف گاندوها جایگاهش 
در بازی های خانگی و خارج از خانــه فاصله چندانی با یکدیگر 
و با موقعیت کلی او در جــدول رده بندی لیگ ندارد )پیکان تیم 
دوازدهم لیگ، سیزدهمین تیم میزبان و دوازدهمین تیم مهمان 
است(؛ اما از سوی دیگر با کســب 2۵ امتیاز و قرارگرفتن در رده 

12 فاصله چندانی هم بــا قعرجدول ندارند. بر همین اســاس 
امروز شاگردان رضا عنایتی برای زیاد کردن این فاصله و فرار از 
سقوط به دسته پایین تر چشم امید به دستان پرسخاوت نماینده 
ســبزپوش دیار زاینــده رود دارند. اما از طرفی دیگر اســتقلال 
خوزستان، نســاجی مازندران، فولاد خوزســتان و صنعت نفت 
آبادان بر خلاف خودروسازان منتظر هت تریک گاندوها در مغلوب 
کردن مهمانــان خود در این فصل از رقابت های لیگ هســتند. 
چرا که این تیم ها با کســب 22 و 20 امتیاز در رده های سیزدهم 
تا  شانزدهم جدول دســت و پا می زنند و برای افزایش شانس 
خود برای بقا در لیگ به غیر از کســب 3 امتیاز بازی های خود 
چشم به امتیاز از دست دادن همسایه ها دارند. شکست پیکان 
در مصاف با گاندوها می تواند بارقه های امید را در دل این تیم ها 

دیگر این ســکه همچنان زنده نگــه دارد.اما روی 
ربیعی که با 33 تیم ذوب آهن اســت. سربازان 
امتیاز از 26 بازی خود در رده نهم 

جدول قرار دارند از یکسو با باخت 
2 بر صفر گل گهر در برابر تراکتور و متوقف 

شــدن آلومینیوم در برابر صنعت نفت در هفته 
بیست و هفتم این شانس را دارند تا با برتری در برابر 

خودروسازان در امتیاز 36 با نماینده سیرجان در لیگ برتر برابر 
شوند. در این صورت گاندوها موفق خواهند شد با سبقت گرفتن از 
شاگردان حسینی و تنها به دلیل تفاضل گل کمتر از گل گهر در رده 
هشتم در یک قدمی شاگردان اوزونیدوس سکنی گزینند و برای 
تصاحب جایگاه این تیم چشــم به هفته های باقیمانده داشته 
باشند. از سویی دیگر سبزپوشــان اصفهانی با توجه به متوقف 
شدن همشــهری طلایی پوش خود در این هفته و در مصاف با 
مس رفسنجان، شاگردان نویدکیا را با 31 امتیاز در تعقیب خود 

می بینند و خوب می دانند که با از دســت دادن امتیاز در بازی 
امروز بعید نیست در 3 هفته باقیمانده لیگ به رده های پایین تر 
سقوط کنند؛ با این تفاسیر، ذوب آهن باید با خساست به تقابل 
مهمان پایتخت نشین خود برود تا با هت تریک در دست خالی 
روانه کردن مهمانانش از فولادشهر در فصل جاری حداقل شانس 
صعود به رده های بالاتر در پایان لیگ را از دست ندهد. ذوب آهن 
حتی روی کاغذ هنوز این شانس را دارد که با ناکامی رقبای خود 

در جدول در هفته های باقیمانده 
و کسب تمامی امتیازات، خود 

را تا رده پنجم بالا بکشد.
 
 
 



امکان ثبت شکایت اولیای دانش آموزان اصفهانی در  سامانه 
سفیر مهر  فراهم شده است

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان گفت: امکان ثبت شکایت اولیا در 
سامانه سفیر مهر فراهم شده است و همه خانواده ها می توانند شکایات خود پیرامون سرویس مدارس از 
جمله هزینه و رفتار راننده را در این سامانه ثبت کنند.به گزارش »ایمنا«، محمد پرورش در حاشیه بررسی 
لایحه نرخ پیشنهادی کرایه حمل ونقل دانش آموزی در ســال تحصیلی ۱۴۰۴_۱۴۰۳ در جلسه شورای 
اسلامی شهر اصفهان اظهار کرد: سال ها بود که سرویس مدارس به صورت سنتی اداره می شد، اما دغدغه 
مدیریت شهری و شورای اسلامی شهر در دوره های مختلف این بود که فرایند آن هوشمند باشد و این مهم 
سال گذشته در اصفهان رقم خورد.وی با اشاره به اینکه سال گذشته اطلاعات ۸۴ هزار و ۶۳۰ دانش آموز 
در سامانه سفیر مهر ثبت شد، افزود: اطلاعات ۱۸۹۳ مدرسه در سامانه بارگذاری و در این راستا به ۱۴۲۹ 
مدرسه سرویس دهی شد.مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان تصریح 
کرد: در این فرایند اطلاعات ۷۲۱۲ راننده نیز بارگذاری شــد، البته حرکتی را از سال گذشته آغاز کردیم که 
مقاومت های بسیاری را از سوی شرکت های حمل ونقل شاهد بودیم؛ اما موجب رضایتمندی خانواده ها 
شد.پرورش یادآور شد: کارها در این فرایند بسیار گسترده بود و سال گذشته جمع آوری اطلاعات را داشتیم، 
آموزش و پرورش نیز آن طور که باید و شاید با ما همکاری نکرد.وی تأکید کرد: به طور قطع اقدامات ما و 
واکنش ها بیانگر آن است که وارد مجموعه رانتی شده ایم که سنوات گذشته ایجاد شده است و توانستیم 

رانت را بشکنیم.

گام بلند منطقه ۱۰ اصفهان در آموزش تفکیک از مبدأ پسماندها به 
دانش آموزان

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان با اشاره به آموزش تفکیک از مبدأ پسماندها به دانش آموزان گفت: پویش 
جمع آوری درهای بطری های پلاستیکی توسط دانش آموزان این منطقه اجرا شد.محمد صیرفی نژاد در 
گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: بطری های پلاستیکی نقش بسیار زیادی در تخریب محیط زیست دارد؛ در 
این میان، درهای بطری هایی که آلیاژ متفاوتی نسبت به خود بطری ها دارد نیز آسیب های جبران ناپذیری 
به طبیعت وارد می کند.وی با اشاره به آموزش تفکیک از مبدأ پسماندها به دانش آموزان د ر سطح منطقه 
۱۰ اصفهان افزود: در حال حاضر با جمع آوری درهای بطری، علاوه بر کمک به محیط زیست، یک کار خیر 
انجام شده است.مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان تصریح کرد: در راستای این امر واحد آموزش خدمات 
شهری ابتدا جلسه ای ویژه دانش آموزان با موضوع آشنایی با مفاهیم مدیریت پسماند و انواع آن در راستای 
بالا بردن سطح آگاهی دانش آموزان در مدرسه نم نبات و جلسه ای ویژه اولیای دانش آموزان برگزار کرد.

صیرفی نژاد افزود: در این جلسه علاوه بر تأکید بر اهمیت تفکیک از مبدأ پسماندها، نحوه درست کردن 
خشکاله و تفاله چای به آنها آموزش داده شد، همچنین در راستای شرکت در امر خیر با همکاری سازمان 
بهزیستی درهای بطری های پلاستیکی توسط دانش آموزان جمع آوری و به سازمان بهزیستی برای تهیه 

ویلچر تحویل داده شد.

احداث تقاطع غیرهمسطح در منطقه ۴ اصفهان
مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان گفت: یکی از برنامه های شهرداری این منطقه احداث تقاطع غیرهمسطح 
در این منطقه است که در بودجه سال جاری اعتبار لازم برای این منظور درنظر گرفته شده است. محسن 
زمانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: سال جاری منطقه ۴ شهرداری اصفهان یکی از مناطق برتری بود 
که بیشترین بودجه عمرانی به آن تعلق گرفت. وی با بیان اینکه ۷۰ درصد از بودجه باید صرف پروژه های 
عمرانی شود، افزود: یکی از پروژه های شاخص منطقه ۴ که نیمی از بودجه عمرانی صرف آن می شود، حلقه 
حفاظتی چهارم شهر است که از کیلومتر ۷۱ تا ۷۸ از محدوده پل روی رودخانه و روشن دشت تا پل شهید 
سلیمانی در این منطقه قرار دارد، بخشی از این بودجه برای آزادسازی و تملک زمین هایی که در مسیر واقع 

شده و اطراف تقاطع غیر همسطح شهید فخری زاده صرف می شود.

رئیس شورای شهر اصفهان: رئیس جمهور اجازه ندهد پروژه های عظیم ملی دستخوش حب و بغض های محلی و منطقه ای شود

روایت سنگ اندازی

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به بعضی سنگ اندازی ها 
در مســیر تکمیل پروژه قطار ســریع الســیر تهران-اصفهــان گفت: 
از رئیس جمهــور درخواســت می کنیم که اجــازه ندهــد پروژه های 
 عظیم ملــی دســتخوش حــب و بغض هــای محلــی و منطقه ای 

شود.
به گــزارش »ایمنا«، محمــد نورصالحی روز گذشــته در نطق پیش از 
دستور صدوسی ودومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با 
گرامیداشت یاد سردار شهید زاهدی اظهار کرد: چهل روز پیش، سردار 
زاهدی، افتخار شهر اصفهان به دست دشمن خبیث در کنسولگری ایران 

در دمشق به شهادت رسید.
وی افزود: این چهــل روز برای ملت ایران و خانواده این شــهید عزیز 
سنگین بود، اما از ســوی دیگر خون این شــهید و همراهانش برکت 
داشــت، به گونه ای که با انجام عملیات وعده صادق، برای نخستین بار 
درسی به اسرائیل و آمریکا داده شــد که دیگر از این خباثت ها نداشته 

باشند.
رئیس شورای اســلامی شــهر اصفهان با اشــاره به نام گذاری محور 
اصفهان-شاهین شهر به نام شهیدالقدس سرلشکر محمدرضا زاهدی 
گفت: امروز با حضور رئیس شــورای اســلامی شــهر شاهین شهر و 

 همکاران ما در شــهرداری اصفهان، آیین نام گذاری این محور صورت 
گرفت.

وی عنوان کرد: بلافاصله پس از شهادت شهید زاهدی، اعضای شورای 
اسلامی شهر اصفهان در طرحی دوفوریتی این نام گذاری را به تصویب 
رساندند تا محور اصفهان-شاهین شهر از مبدأ میدان استقلال به نام این 

شهید راه قدس نام گذاری شود.
نورصالحی گفت: از امروز هرکس از این مســیر عبور می کند، می داند 
که آسایش و آرامش امروز ما مدیون خون این شهید والامقام و دیگر 
شهدا اســت. وی در ادامه با تبریک فرارســیدن دهه کرامت بیان کرد: 
امیدواریم همه ما مشمول شــفاعت و کرامت حضرت معصومه )س( 

و امام رضا )ع( باشیم.

در کشور نیازمند توسعه شبکه ریلی هستیم
رئیس شــورای اســلامی شــهر اصفهان اظهار کرد: معاونت فرهنگی 
شــهرداری اصفهان با همکاری نهادهای ذی ربط برنامه های متنوعی 
را برای این ایام تدارک دیده اســت که امیدواریم مردم به خوبی از آن 

بهره مند شوند.
وی با اشاره به پروژه قطار سریع السیر اصفهان-تهران گفت: این پروژه 

ملی در دولت های مختلف پیگیری شده است، هرچند این پروژه ارتباط 
مستقیمی با ما نداشــت، اما در دوره کنونی نیز به ســبب اهمیت آن، 
پیگیری های زیادی را انجام دادیم؛ به تازگی شــنیده ایم در سطح ملی 
سنگ اندازی هایی بر سر مســیر تکمیل آن صورت گرفته، در حالی که 

پیشرفت خوبی داشته است.
نورصالحی با بیان اینکه گویا بدنه کارشناسی دستگاه های مرکزی با این 
پروژه مخالفت کرده اند، گفت: رئیس جمهور در سفر نخست به اصفهان 
و معاون اجرایی وی در ســفر اخیر وعده تکمیل ایــن پروژه را به مردم 
دادند، بنابراین انتظار ما از دولت و رئیس جمهور این است که این پروژه 
ارزشمند را که برای کل کشور می تواند مؤثر باشد، مورد حمایت قرار دهند.

وی خاطرنشان کرد: ما در کشــور نیازمند توسعه شبکه ریلی هستیم، 
ضمن اینکه این شــبکه باید به فناوری های روز مجهز شود؛ این پروژه 

می تواند بومی سازی یک دانش ویژه در کشور باشد.
رئیس شورای اســلامی شــهر اصفهان تصریح کرد: از رئیس جمهور 
درخواســت می کنیم که اجازه ندهد پروژه های عظیم ملی دستخوش 
حــب و بغض هــای محلــی و منطقــه ای شــود. بخشــی نگری و 
منطقه ای نگری نباید در تصمیم گیری های کلان کشور تأثیرگذار باشد، در 
همین راستا اگر لازم باشد مکاتباتی را با مقام های ملی خواهیم داشت.

رئیس کمیســیون عمران، معماری، شهرسازی و 
بافت تاریخی شورای اســلامی شهر اصفهان گفت: 
قصه میدان امام علی )ع( امــروز قصه ای پر غصه 
است؛ روزی این منطقه اصل اصفهان بوده و امروز 
در سخت ترین شرایط و ضعیف ترین منطقه از نظر 
خدمات و ایمنی اســت.به گزارش »ایمنا«، رسول 
میرباقــری با طرح این ســئوال کــه متولی بافت 
تاریخی اصفهان کیست؟ اظهار کرد: اصفهان به رغم 
داشتن غنی ترین سرمایه های تاریخی ایران و شاید 
خاورمیانه، ضعیف ترین متولی بافت تاریخی را دارد. 
مدیریت شهری اصفهان سال هاست به رغم آگاهی 
و دغدغه، نتوانســته متولی قدرتمندی برای بافت 
تاریخی مشــخص کند.وی با بیان اینکه موفقیت 
در یزد، شیراز و تبریز به این دلیل است که توانسته 
مشارکت مردم را در بافت تاریخی تقویت کند، گفت: 
در بازدید هفته گذشــته از یکی از شهرهای استان، 
متوجه شدم که ۱۷۰ پروانه مرمت صادر شده است؛ 
این آمار یعنی معادل بیش از ۱۰ سال هزینه ای که 
شــهرداری اصفهان در بافت تاریخی متحمل شده 

است؛ بنابراین، شهرداری اصفهان گزارش دهد در 
سال گذشته چند پروانه مرمت صادر کرده و با چند 
بافت نازیبا و ساخت و ســاز نامناسب مقابله کرده 
است.رئیس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی 
و بافت تاریخی شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 
در جلســه ای با حضور معاون شهرســازی، برخی 
ویژگی ها و وظایــف متولی بافــت تاریخی را بیان 
کردیم و باید مشخص شود در شهرداری چه کسی 
متولی این امور اســت تا از او درباره بافت تاریخی 

اصفهان پاسخ بگیریم.

میرباقــری با بیان اینکــه بافت فرســوده و بافت 
تاریخی با هم قابل مقایسه نیست، گفت: نسخه ای 
که برای بافت فرسوده غیرتاریخی پیچیده می شود 

را نمی توان برای بافت تاریخی استفاده کرد.
وی با بیان اینکه در تلاش هســتیم ناحیه تاریخی 
منطقه ۳ را تعریف و شروع کار را به مردم نوید دهیم، 
افزود: قصه میدان امام علــی )ع( امروز قصه ای 
پرغصه است؛ روزی این منطقه اصل اصفهان بوده و 
امروز در سخت ترین شرایط و ضعیف ترین منطقه 

از نظر خدمات، ایمنی و... است.

 رئیس کمیسیون عمران شورای شهر اصفهان:

میدان امام علی)ع( ضعیف ترین منطقه از نظر خدمات و ایمنی است

اصفهان تصریح کرد:  اسلامی شهر  رئیس شورای 
از رئیس جمهور درخواست می کنیم که اجازه ندهد 
پروژه های عظیم ملی دستخوش حب و بغض های 
محلی و منطقه ای شود. بخشی نگری و منطقه ای نگری 

نباید در تصمیم گیری های کلان کشور تأثیرگذار باشد

رئیس کمیسیون ویژه آب شورای شهر اصفهان:

نجابت مردم اصفهان موجب بی توجهی به حقابه قانونی آنها 
شده است

رئیس کمیســیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شــورای اسلامی شــهر اصفهان با بیان اینکه در 
طرح های جایگزین هیچ گونه حمایتی از ســوی وزارت نیرو نمی شود و موانع بسیاری پیش پای 
اصفهان در حوزه آب وجود دارد، گفت: نجابت مردم اصفهان سبب شده حقابه قانونی آنها مورد بی 
توجهی قرار گیرد.به گزارش »ایمنا«، مجید نادرالاصلی در نطق میان دستور صدوسی ودومین جلسه 
علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با گرامیداشت دهه کرامت و بزرگداشت یاد شهدای مقاومت و 
شهدای عملیات بیت المقدس اظهار کرد: از همکاران خود بابت نام گذاری بزرگراه اصفهان- شاهین 
شهر به نام ســردار شــهید زاهدی تقدیر می کنم.وی افزود: در خصوص مجموعه های اقتصادی و 
درآمدی که ظرفیت چند هزار میلیاردی دارد، تذکراتی دادیم، قصد دخالت نیست اما نظارت بر عهده 
ماست، امیدواریم پاسخ مناسبی داشته شود.رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای 
اسلامی شهر اصفهان گفت: درباره دبیرخانه فرهنگی زاینده رود صحبت هایی داریم؛ انتظار یک اتفاق 
ویژه از سوی شهردار را در این زمینه داریم و باید به دبیرخانه، فعالیت های آن و مکانش توجه شود.

نادرالاصلی با اشاره به ظرفیت سد زاینده رود گفت: ظرفیت حجم آب درون سد زاینده رود حدود ۳۲ 
درصد و حدود ۲۰ درصد کمتر از سال گذشته است؛ با این حال، سخنگوی صنعت آب کشور می گوید 
۱۰ استان کشور از جمله اصفهان از تنش آبی خارج شدند؛ این جوسازی در سطح کشور در حال انجام 
است؛ بنابراین، عملکرد دبیرخانه ای که در حوزه زاینده رود ایجاد کرده ایم باید بروز و ظهور داشته باشد 
تا این چنین صحبت ها بی پاسخ نماند.وی با بیان اینکه در طرح های جایگزین هیچ گونه حمایتی 
از سوی وزارت نیرو نمی شود و موانع بســیاری پیش پای اصفهان در حوزه آب وجود دارد، تصریح 
کرد: مشکل اصلی اصفهان محیط زیست، فرونشســت، آلایندگی های زیست محیطی است و به 
آن توجهی نمی شود، این نجابت مردم اصفهان، کشــاورزان و مدیران است که موجب شده است 
حق قانونی و طبیعی آنها مورد بی توجهی قرار گیرد.رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار 
شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه حقابه شهر اصفهان، جاری شدن آب در مادی ها است که 
می تواند از عوامل جلوگیری فرونشست زمین باشد، اما به آن توجهی نمی شود، تصریح کرد: تلاش 
ما هم افزایی با نمایندگان است تا در این خصوص به مســئله فرونشست اصفهان بیشتر پرداخته 

شود، اما عزم این موضوع در کشور وجود ندارد.

عضو هیئت رئیسه شورای شهر اصفهان:

 آفت عسلک به جان درختان زیتون شهر افتاده است؛ 
سازمان پارک ها رسیدگی کند

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری این 
کلان شهر آفت درختان زیتون را مورد توجه قرار دهد.

احمد شریعتی در تذکری با بیان اینکه اوضاع فضای سبز و درختان از نظر حفظ و نگهداری در شرایط 
مناسبی نبوده است، اظهار کرد: درختان زیتون دچار آفت بسیار بدی به نام عسلک شده اند که حتی 
اگر سم پاشی هم صورت گیرد باید مجدد از پاجوش رشد کند، البته به سازمان پارک ها و فضای سبز 

شهرداری اصفهان تذکر دادیم که این موضوع را مورد توجه قرار دهند.
وی افزود: بنا بود که در میدان حج نمایی از حج داشته باشیم، سال هاست این میدان بدون المان 

باقی مانده و باید در این زمینه نیز طرحی اندیشیده شود.
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه حدود ۱۰ تا ۱۲ نفر نیروی سلامت جذب 
شده در معاونت فرهنگی شــهرداری بلاتکلیف هســتند، گفت: باید مرتبط با کار آنها، جایگاهشان 

مشخص شود و امیدواریم به زودی رفع تکلیف شود.

با مسئولان

خبر روزاخبار

  رئیس کمیسیون حقوقی
شورای شهر اصفهان:

شهرداری اصفهان به صورت 
مستمر برای پسماند خشک 

فرهنگ سازی کند
رئیس کمیســیون حقوقــی، برنامه ریزی 
و پایش مصوبات شــورای اســلامی شهر 
اصفهان با بیان اینکه شهرداری این کلان شهر 
باید به صورت مســتمر برای پسماند خشک 
فرهنگ سازی کند، گفت: این پروژه را نباید 
در کنار دیگر پروژه های فرهنگ شــهروندی 
ببینیم؛ بنابراین، نیازمند تبلیغ تکثیر شده از 

سوی روابط عمومی هستیم.
احمدرضا مصور در صدوسی ودومین جلسه 
علنی شورای اسلامی شهر اصفهان در تذکری 
درباره ســامانه های مربوط بــه جمع آوری 
پســماند خشــک شــهر اظهار کــرد: واحد 
آموزش در سازمان پســماند، وظیفه کنترل 
ســامانه های مربوط به پســماند خشک را 
برعهــده دارد کــه ضمــن قدردانــی از این 
فعالیت ها، باید گلایه کنیم که به لحاظ ایمنی 
شغلی، شــرایط کارکنان این واحد مناسب 
نیست.وی افزود: در هشت ماهه اخیر، ۱۲۸ 
تن پسماند خشک در ســامانه اصپاک و در 
آی نوت ۲۴۴ تن پسماند خشک جمع آوری 
شده است و به شهادت آمار سازمان پسماند 
این آمــار باید روزانه ۱۰۰ تن شــود که مابقی 
این آمار، توسط بخش خصوصی جمع آوری 

می شود.
رئیس کمیســیون حقوقــی، برنامه ریزی و 
پایش مصوبات شورای اسلامی شهر اصفهان 
با بیان اینکه شــهرداری به صورت مســتمر 
روی موضوع پسماند خشک فرهنگ سازی 
کند، گفــت: این پروژه را نبایــد در کنار دیگر 
پروژه هــای فرهنــگ شــهروندی ببینیم. 
همچنیــن روابط عمومــی بایــد تبلیغ این 
سامانه ها را بیشتر کند. در آی نوت حدود ۱۰ 
هزار و در اصپاک حدود ۲۰ هزار خانواده عضو 
هستند در حالی که در اصفهان حدود ۲۰۰ هزار 
خانوار داریم؛ بنابرایــن، نیازمند تبلیغ تکثیر 

شده از سوی روابط عمومی هستیم.

معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شــهردار اصفهان اظهار کرد: کل منابع شهرداری در ســال ۱۴۰۳ معادل ۳۰ میلیارد و ۵۰ میلیون تومان است که 
نسبت به سال قبل ۵۰ درصد افزایش داشته است و از سه گروه درآمدها، منابع حاصل از واگذاری دارایی سرمایه گذاری و منابع حاصل از واگذاری های دارایی 

مالی به دست می آید.
ســعید ابراهیمی در گفت وگو با »ایمنا« افزود: بخش درآمدها صرفاً از محل عوارض تعیین شده به موجب قانون کسب می شود و معادل ۱۶ میلیارد و ۸۱۵ 
میلیون تومان است که نسبت به سال قبل ۱۸ درصد رشد داشته است.وی تصریح کرد: در بخش واگذاری دارایی سرمایه ای نیز این گروه از منابع، تنها از محل 
فروش و واگذاری اموال و دارایی های شهر و شهرداری برای تأمین منابع لازم شهرداری تأمین می شــود که سال جاری واگذاری دارایی سرمایه ای معادل 
۷۶۱۳میلیارد تومان بوده و نسبت به سال قبل ۲۱۹ درصد رشد داشته است.معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان گفت: بخش واگذاری 
دارایی های مالی از منابع از دریافت وام و تسهیلات یا فروش اوراق مشارکت به دست می آید که برای این بخش از تأمین منابع معادل ۵۶۲۲میلیارد تومان 
در نظر گرفته شده است و از این مبلغ ۲۱۲۲میلیارد تومان وام و تســهیلات و ۳۵۰۰میلیارد تومان از محل انتشار اوراق مشارکت تأمین می شود که نسبت به 

دوره قبل ۶۸ درصد رشد دارد.

 معاون شهردار اصفهان خبر داد

افزایش ۵۰ درصدی منابع شهرداری اصفهان در ۱۴۰۳
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نظر به اینکه اینجانب ذبیح الله علیخانی زاده دارای ملک مسکونی درشهر سده لنجان به آدرس خیابان اراضی جام جم ) پشت دبیرستان امام حسن(  
پلاک۱۶۵ و درحال ساخت وساز می باشم چنانچه مالکین و همسایگان به پخ ساختمان در ضلع شرقی پلاک۱۶۶ اعتراضی دارند ظرف مدت یک 

ماه از تاریخ انتشار آگهی اعتراض خود را به شهرداری اعلام نمایند.
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مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، به همراه معاون اقتصادی و مالی شرکت، 
مدیرعامل صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه و برخی از دیگر 
مدیران این صندوق از تعدادی شرکت های سرمایه پذیر فولاد مبارکه در 

شهرک علمی تحقیقاتی اصفهان بازدید کرد.
محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه اصفهان تصریح 
کرد: از دو ســال گذشــته ورود به حوزه نوآوری و تکنولوژی های جدید 
به عنوان یک ضــرورت و هدفِ دارای اولویــت در مجموعه فولاد مبارکه 
تعریف شد و با حاکم شدن یک نگاه نو به حوزه نوآوری اتفاقات خوبی 
در این حوزه رقم خورده اســت.به گفته طیب نیا، خوشــبختانه شرکت 
دانش بنیان سرمایه پذیر صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه 
نیز با این رویکرد، پرســرعت و پرتوان وارد میدان شد و سال گذشته با 
حمایت هیئت مدیره، اخذ مجوزهای لازم و تعریف بودجه مناسب به حوزه 
سرمایه گذاری خطرپذیر شرکتی )cvc( ورود کرد. مایه خرسندی است 
که اعلام کنیم امروز برخی از این سرمایه گذاری ها به بار نشسته و برخی 
نیز در مراحل اولیه است.وی با اشاره به اهمیت و ضرورت آگاهی کامل 
هیئت مدیره شرکت از اتفاقات رخ داده در تک تک طرح ها اظهار امیدواری 
کرد این اقدامات مسیر دست یابی به تکنولوژی های فرایندی را هموار 
کند. همچنین با حمایت و هدایت بیشــتر کسب وکارها توسط صندوق 
سرمایه گذاری خطرپذیر شــرکت فولاد مبارکه اصفهان که مسیر خود را 

پیدا کرده، بتوان شاهد دستاوردهای بسیار بهتری در آینده نزدیک بود.

نیاز به تداوم سرمایه گذاری 2 تا 3 ساله در این شرکت ها
مدیرعامل فــولاد مبارکه گفــت: در نگاه اول، تلقی دانش بنیان شــدن 
شرکت های بزرگ دور از ذهن است ولی دانش بنیان شدن شرکت های 
بزرگ به این معناست که از شرکت های کوچک و چابکی که می توانند در 
این حوزه نوآوری داشته باشند، حمایت کنند. این اتفاق در فولاد مبارکه 
رخ داده و دستاوردهای آن را می بینیم، اگرچه با رقبای بین المللی در این 
زمینه فاصله داریم.وی با تأکید بر اینکه شرکت های بزرگ فولادی به طور 
میانگین 1.5 درصد و برخی نیز تا 3 درصد درآمدها را در این حوزه هزینه 
می کنند، گفت: ما با شرکت های مطرح فاصله داریم، اما اعداد و ارقام ما 
از شرکت های داخلی بسیار بیشــتر است. در برخی موارد حداقل 2 تا 3 
سال به تداوم سرمایه گذاری نیاز است تا دستاوردهای آن حاصل شود. 

امیدواریم امسال شاهد ثمرات این حرکت ها باشیم.

پایداری تولید فولاد کشور  با سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد مبارکه
معاون اقتصادی و مالــی فولاد مبارکه نیز در جریــان این بازدید گفت: 
شرکت فولاد مبارکه توانسته اســت بزرگ ترین صندوق سرمایه گذاری 
خطرپذیر کشور را راه اندازی کند و با ســرمایه گذاری های انجام شده در 
حوزه های دانش بنیان به زودی خبرهای خوبی از این صندوق خواهیم 
شنید؛ چراکه فولاد مبارکه در حوزه های دانش بنیانی سرمایه گذاری کرده 
که شرکت های دانش بنیانِ فعال در این حوزه ها می توانند در آینده، هم به 
پایداری فولاد مبارکه و هم به توسعه فولاد کشور کمک کنند. فولاد مبارکه 
نمی توانسته به طور مســتقیم به این حوزه ها وارد شود؛ بنابراین با قبول 
ریسک آگاهانه، حوزه نوآوری را به شــرکت های شتاب دهنده و چابک 
واگذار کرده است. البته فولاد مبارکه با این سرمایه گذاری صرفاً به دنبال 
کسب سود نبوده و نیست؛ اما با به بار نشستن این سرمایه گذاری ها و 
اقدامات، به طور قطع شاهد پایداری تولید و رشــد صنعت فولاد کشور 

خواهیم بود.
مهدی کویتی با بیان اینکه پایداری تولید فولاد کشــور با سرمایه گذاری 
خطرپذیر فولاد مبارکه میسر خواهد شــد، تأکید کرد: این شرکت های 
ســرمایه پذیر هم به فولاد مبارکــه و هم به پایــداری تولید فولاد کمک 

خواهند کرد.

ارائه پیشنهاد 3 برابر شدن ســرمایه گذاری خطرپذیر شرکت فولاد 
مبارکه برای سال 1403

مشاور مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه نیز در این باره گفت: امروز پیشنهاد 
سه برابر شدن سرمایه گذاری خطرپذیر شرکت فولاد مبارکه برای سال 
1403 با نظــر مثبت هیئت مدیره مواجه شــد و در صــورت تصویب، از 

بزرگ ترین رخدادهای اکوسیستم نوآوری و فناوری کشور خواهد بود.
امیر مظاهری با بیان اینکه شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری 
فولاد مبارکه امروز به صندوق ســرمایه گذاری خطرپذیر شــرکت فولاد 
مبارکه تبدیل شده است، اظهار کرد: فولاد مبارکه با ورود به فرایند انتقال 
تکنولوژی می تواند به الگوی جدیدی برای حوزه نوآوری در کشور تبدیل 

شود.

مدیرعامل فولاد مبارکه در بازدید از شرکت های سرمایه پذیر مطرح کرد؛

 ورود فولاد مباركه به حوزه نوآوری و تكنولوژی های جدید؛ 
یك اولویت و ضرورت

در شرایط تحریمی كشور ، توجه وحمايت از 
 شرکت های داخلی همچون سهروردی 

اهمیت زيادی دارد

عضو کمیسیون انرژی مجلس دربازدید از بیست و هشتمین نمایشگاه نفت، 
گاز، پالایش و پتروشیمی، با حضور درغرفه وکانترهای هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان به این مسئله اشاره کرد: توجه و حمایت از طرح های نفت و گاز، انرژی 

را در کشور به سمت تعادل می برد.
به گزارش خبرنگار واحد رسانه روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان، عبدالعلی رحیمی مظفری درنشســت با گودرز جوادی، عضو هیئت 
مدیره هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت: توجه به بحث توســعه زیرساخت 
های نفت و گاز با رویکرد تولیدات اســتاندارد مطابق با محیط زیست، کشور را 
امیدوار می کند که در آینده با بهره بــرداری از طرح های هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان و به ویژه پتروپالایش سهروردی تا حد زیادی ناترازی انرژی برطرف 
و توجه به زنجیره ارزش محقق شود.وی افزود: در شرایطی که کشور در مسیر 
تحریمی قرار دارد توجه به شرکت های داخلی همچون سهروردی و حمایت از 
آن اهمیت زیادی دارد چرا که در بحث استفاده از این ظرفیت ها و حمایت ها، 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان بســیار موفق عمل کرده است.عضو کمیسیون 
انرژی مجلس با بیان اینکه مجلس با تصویب و نظارت بر قوانین ادامه دهنده 
و زمینه ساز حمایت هاســت، افزود: قانون تنفس خوراک و اصلاح این قانون 
در مجلس یازدهم گام مهمی برای تشویق و حمایت از ظرفیت های داخلی و 

شرکت های پایین دست بود.
مهندس گــودرز جــوادی، رئیــس هیئــت مدیــره شــرکت پتروپالایش 
ســهروردی صفاهان و عضو هیئت مدیــره هلدینــگ پتروپالایش اصفهان 
نیز با اشــاره بــه پروژه هــای بزرگ زیســت محیطــی و ملی این شــرکت 
 و تولیــدات آتــی پتروپالایــش ســهروردی گفــت: در ســاخت و تجهیــز 
طرح های شرکت سهروردی و دیگر طرح های توسعه ای هلدینگ، خواهد بود.

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان اصفهان: 

الگوی کارآفرین محور، کانون برنامه ریزی شغلی 
برای مددجویان است

با شروع فعالیت طرح راهبران شغلی از ســال 13۹8 تاکنون، 22 هزار مددجوی 
تحت حمایت کمیته امداد استان اصفهان، مشغول به کار شده اند. 

به گزارش روابط عمومی و اطلاع رسانی کمیته امداد، احمد رضایی معاون اشتغال 
و خودکفایی کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان، اظهار کرد: کارآفرینان 
حرفه ای یا رهبران شغلی، کانون برنامه ریزی شغلی مددجویان قرار گرفته اند تا 

فرصت های شغلی جدید و مستقلی برای متقاضیان تحت حمایت ایجاد کنند. 
 احمد رضایی با بیــان اینکه در حــال حاضر 73 راهبر شــغلی فعال در اســتان 
اصفهان برای اشــتغال مددجویــان با کمیته امــداد همکاری دارنــد، ادامه داد: 
از زمان شــروع فعالیت طرح راهبران شــغلی تاکنون این کارآفرینــان در زمینه 
های دامپــروری، صنایع دســتی، قالیبافــی، گیاهــان دارویی، حمــل و نقل، 
 کشــاورزی و ... 22 هزار نفر از مددجویان تحت حمایت این نهاد را وارد عرصه کار 

کرده اند. 
 وی با اشاره به اینکه زنجیره های شغلی در مسیر راهبری، مرحله به مرحله ارزش 
 محصولات تولیدی مددجویان را افزایش می دهند، افزود: در این زنجیره ها کلیه 
قسمت های کاری به هم وابستگی نزدیک دارد به نحوی که مانند قطعات یک پازل، 

کامل کننده مدل اجرایی در هر زمینه شغلی هستند. 
 معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان اصفهان، به برند جمعی احسان نیز 
اشاره کرد و گفت: این نهاد با رویکرد رقابت پذیری و توسعه کسب و کار مددجویان 
و راهبران شغلی، به ثبت ملی علامت جمعی احسان اقدام کرده و در مسیر توسعه 

این برند حرکت می کند.  
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